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 103 

Voor de opening van de ALV wordt het ismuslied gezongen. 104 

 105 

Opening 106 

Ruud Penders opent om 20:11 uur de vergadering. 107 

 108 

Mededelingen 109 

Ruud Penders geeft aan dat er drie mededelingen zijn. Allereerst een lijst met inschrijvingen voor 110 

vrijwilligers voor de IAPSS Autumn convention. Het is niet te veel werk maar het gaat over de week van 111 

20 tot 25 oktober. Daarnaast over de Heraut. Deze is lang geleden onafhankelijk geworden op de 10e 112 

ALV, op 14 maart 2005. Deze werd eerst betaald door de vakgroep maar die wilde niet meer betalen 113 

en toen heeft ismus besloten om het op zich te nemen en deze financieel afhankelijk te maken maar 114 

redactioneel onafhankelijk te houden. Hierbij zouden ismus en de OLC ruimte krijgen voor promotie. 115 

Nu is er discussie over de Heraut en de onafhankelijkheid van het blad en hier heeft ismus dan geen 116 

stem over. Aan de hand van artikel 28 in het Huishoudelijk Reglement staat dat de beide partijen alleen 117 

op basis van financiën verantwoording moeten afleggen aan elkaar maar meer staat er niet in over de 118 

redenen hierachter. Hierna is er gebeld met een alumni en die gaf aan dat het niet serieus genomen 119 

moet worden en dat het meer als een grap is begonnen. Hij dat toen er is besloten om het zo te doen 120 

omdat we politicologen zijn en dat voor onafhankelijkheid is gekozen omdat we ismus als een land zien 121 

met onafhankelijk pers erbij. De notulen van deze ALV kunnen worden ingezien tijdens de pauze. De 122 

derde mededeling betreft het voorstel van de leden Gijs Swennen, Nicole Nibbering, Niek Kok, Felix 123 

Verhagen en Emma Rosendal. Het wordt nu aan de ALV voorgelegd of we deze gaan behandelen 124 

aangezien het voorstel niet voor de statutaire periode van acht dagen voor de ALV is ingestuurd. 125 
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Daarom vragen we aan de ALV of we dit willen behandelen voor het bespreken van het beleidsplan. Er 126 

is een mogelijkheid om het in de pauze te lezen.  127 

 128 

De voordracht voor de motie wordt per acclamatie goedgekeurd.  129 

 130 

Vaststellen agenda 131 

Agenda: 132 

1. Opening 133 

2. Mededelingen 134 

3. Vaststellen agenda 135 

4. Bespreking notulen 47ste ALV 136 

5. Stemming notulen 47ste ALV 137 

6. Bespreking jaarverslag 138 

7. Stemming jaarverslag 139 

8. Bespreking financieel jaarverslag 140 

9. Stemming financieel jaarverslag 141 

10. Bestuurswissel 142 

11. Bespreking beleidsplan 143 

12.  Heraut 144 

13. Stemming beleidsplan 145 

14. Bespreking begroting 146 

15. Vaststellen jaarbedrag 147 

16. Stemming begroting 148 

17. Verkiezing kascontrolecommissie 149 

18. W.V.T.T.K. 150 

19. Rondvraag 151 

20. Sluiting 152 

 153 

Bespreking Notulen 47ste ALV 154 

Pagina 19 155 

Joseph Dommeck geeft aan dat de passage waarin staat dat Gijs Swennen altijd dronken was even 156 

moet aangepast worden.  157 

Ruud Penders geeft aan dat het een woordelijk verslag is maar het zal netter worden opgeschreven.  158 

 159 

Pagina 24 160 

Wouter Saes geeft aan dat het niet Heraut villen moet zijn, maar de Heraut vullen.  161 

Ruud Penders geeft aan dat het wordt aangepast.  162 

 163 

Geheel 164 

Ruud Penders geeft Dyon Bambacht complimenten voor de notulen.  165 

 166 

Stemming Notulen 47ste ALV 167 

Ruud Penders vraagt of de notulen per acclamatie aangenomen kunnen worden. Hij legt hierbij uit dat 168 

acclamatie inhoudt dat er niet over gestemd gaat worden maar dat iedereen ermee eens is dat ze 169 

worden aangenomen.  170 
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 171 

De notulen van de 47ste ALV worden per acclamatie aangenomen.  172 

 173 

Bespreking Jaarverslag 174 

 175 

Ruud Penders geeft aan dat het jaarverslag per pagina besproken zullen worden en dat er dan ruimte 176 

is voor vragen, opmerkingen, complimenten, alles is welkom. 177 

 178 

Pagina 1 179 

Thom Dijkstra geeft aan dat het handig is om op de voorkant de functies bij de namen te vermelden. 180 

Dan is dit over 15 jaar nog steeds duidelijk.  181 

Ruud Penders geeft aan dat dit in het voorwoord wel het geval is en dat de namen nu op statutaire 182 

volgorde staan.  183 

 184 

Pagina 4 185 

Ruud Penders geeft aan dat in het begin van het jaar een visie is opgesteld en dat deze nu gereflecteerd 186 

is in het verslag. 187 

Dyon Bambacht geeft aan dat de kopjes, net als in het beleidsplan, ismus spellen.  188 

 189 

Pagina 7 190 

Thom Dijkstra vraagt waarom de gegevens van Twitter in tabel 1 voor 1 september missen.  191 

Dyon Bambacht geeft aan dat het bestuur deze niet meer heeft kunnen vinden.  192 

 193 

Pagina 8 194 

Steffen Westerburger geeft aan dat de hij vindt dat de sms-dienst geschrapt mag worden. Vroeger had 195 

ismus van iedereen telefoonnummers en werd deze bij activiteiten gebruikt, nu wordt deze niet meer 196 

gebruikt.  197 

Ruud Penders geeft aan dat in het beleidplan stond en daarom ook in het jaarverslag. Het is dit jaar 198 

niet gebruikt en dat heeft het bestuur ook meegeven aan het nieuwe bestuur.  199 

Bram Geurkink vraagt of ismus zijn nummer heeft.  200 

Dyon Bambacht geeft aan dat het op het inschrijfformulier staat maar voor de sms-dienst moet je wel 201 

eerst toestemming geven.  202 

Thom Dijkstra vindt de lay-out van de ismail mooi en goed leesbaar, dit wil hij ook meegeven aan het 203 

nieuwe bestuur. Daarnaast over de Heraut, hij vindt het kort door de bocht dat in het jaarverslag staat 204 

dat het een kostenpost is en dat het daarom aan het nieuwe bestuur moet worden meegeven om hier 205 

naar te kijken.  206 

Ruud Penders geeft aan dat andere verenigingen meer mogelijkheden hebben, alleen bij ons een 207 

onafhankelijk blad, maar het bestuur vindt het mooi dat er een verenigingsblad is maar het is ook een 208 

kostenpost.  209 

Maren Backbier geeft aan dat het vooral om de financiën gaat. In het afgelopen jaar was het een vrij 210 

grote post in vergelijking met de rest van de begroting, daarom wil ze vooral kijken naar de financiële 211 

relatie maar er kan ook gekeken worden naar de algehele relatie.  212 

Thom Dijkstra geeft aan dat het nu lijkt, door het verslag, dat het alleen over het financiële aspect gaat.  213 

Ruud Penders geeft aan dat er ook andere zaken spelen.  214 

Thom Dijkstra geeft aan dat dit dan moet worden toegevoegd.  215 
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Ruud Penders zegt dit toe.  216 

Steffen Westerburger vindt twee zaken tegenstrijdig in het verhaal. Allereerst wordt er gesproken over 217 

een goede relatie met de hoofdredacteur maar aan de andere kant over een slechte relatie met de 218 

redactie.  219 

Ruud Penders geeft aan altijd een goede relatie te hebben gehad met de Heraut, hij heeft een overzicht 220 

gehad en daarnaast waren de ismusstukken altijd op tijd ingestuurd. Daarnaast heeft het bestuur in 221 

februari gevraagd om een inzage zodat het bestuur kon nakijken of de sponsoring er correct in 222 

geplaatst was. Er is nooit een goedkeuring gegeven voor een uitgave, hier heeft het bestuur zich nooit 223 

mee bemoeid. De relatie met Felix Verhagen, hoofdredacteur van de Heraut, was voor het bestuur 224 

prettig.  225 

Steffen Westerburger geeft aan dat er dus aan de ene kant goed contact was maar dus aan de andere 226 

kant financiele problemen. Hij wil weten wat die problemen zijn en hoe het bestuur dit denkt op te 227 

lossen en of het bestuur ook aanbevelingen aan het nieuwe bestuur wil doen.  228 

Ruud Penders geeft aan dat het verslag een letterlijk beeld geeft van hoe het jaar is verlopen. Verder 229 

is het bestuur langzaam tot de conclusie gekomen dat er veel bereikt kan worden met een eigen 230 

verenigingsblad, wat nu niet mogelijk is met de huidige structuur. Het bestuur heeft hier nooit met de 231 

redactie over gesproken, maar heeft haar eindmening in het verslag geplaatst.  232 

Steffen Westerburger geeft aan dat ismus de sponsor van de Heraut is en dat er dus gekeken mag 233 

worden naar hoe het blad eruit komt te zien en waar hun geld heen gaat. Hij snapt niet waarom het 234 

bestuur dit heeft nagelaten want dit had dit probleem kunnen voorkomen.  235 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur het Huishoudelijk Reglement (HR) heeft gevolgd en hierbij dus 236 

alleen de financiele relatie en de sponsoring kant heeft bekeken. De aanbeveling zullen zij nog 237 

toevoegen.  238 

Thom Dijkstra wil daar graag meer motivatie bij.  239 

Ruud Penders zegt dit toe. 240 

 241 

Pagina 11 242 

Thom Dijkstra vraagt bij de accessoirecommissie over het opstappen van een commissielid om 243 

persoonlijke redenen. Hij wil graag weten welke reden dit had want het kan een les zijn voor het 244 

nieuwe bestuur.  245 

Manouk Smeets geeft aan dat het lid het niet goed kon vinden met de rest van de commissie.  246 

Christiaan Boeren geeft aan dat hij zelf in de commissie zat en dat de persoon in kwestie tijdelijk is 247 

teruggetreden en daarna weer is teruggekomen. Hij wil graag dat deze zin uit het verslag wordt 248 

verwijderd. 249 

Manouk Smeets zegt dit toe.  250 

Steffen Westerburger vindt dat het bestuur niet kritisch genoeg is over de almanakcommissie. Hij heeft 251 

ze zien liggen en zowel de inhoud als de drukwijze was treurig. Het boekwerk viel gelijk uit elkaar en 252 

er stonden vrij weinig namen in, hij wil gewoon dat alle leden in de almanak staan.  253 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur de commissie een strak doel heeft gesteld maar dat het er 254 

niet genoeg op heeft gezeten. Uiteindelijk heeft het bestuur streng achter de commissie aangezeten 255 

en de persoon die het boekwerk uiteindelijk heeft gemaakt had als enige toegang tot het bestand, de 256 

rest van de commissie en het bestuur niet. Uiteindelijk is er bij de drukker iets fout gegaan waardoor 257 

we met de drukker hebben overlegd om toch nog iets te kunnen presenteren, weliswaar in een 258 

mindere kwaliteit.  259 
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Steffen Westerburger geeft aan dat het bestuur moet terugkijken naar het proces en met name de 260 

prijs in ogenschouw nemen. Het mag niet meer voorkomen dat de almanak uit elkaar valt en dat er 261 

weinig leden in staan. Dan kun je beter het geld in kas houden.  262 

Ruud Penders is het hier niet mee eens. Het bestuur heeft veel druk uitgeoefend op de commissie en 263 

had ook vertrouwen in de goede uitkomst maar in de laatste weken moest er nog te veel worden 264 

geregeld en dat is jammer. In het huidige jaar zitten er drie van het huidige bestuur in de commissie 265 

en daarom heeft hij er vertrouwen in dat het wel goed moet komen.  266 

Manouk Smeets vindt het niet nodig om de namen van mensen erbij te drukken die geen interesse 267 

hebben in de almanak.  268 

Steffen Westerburger vindt dat een bestuurder moet ingrijpen wanneer hij/zij ziet dat een project niet 269 

loopt. Daarnaast vindt hij dat er gewoon een ledenlijst in de almanak moet komen zodat er een 270 

duidelijk overzicht is van alle leden van dat jaar. Hij vond het dit jaar een marginaal verslag met alleen 271 

reacties.  272 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur wel een ledenlijst wilde plaatsen maar helaas door tijdstekort 273 

niet meer kon checken of deze erin stond. Hij wil aan het komende bestuur meegeven de commissie 274 

goed in de gaten te houden.  275 

Steffen Westerburger heeft een kleine vraag over de debatcommissie. Deze liep niet geweldig door 276 

onder andere overige activiteiten en spanning binnen de commissie maar in het verslag staat nergens 277 

hoe dit precies opgelost kan worden zodat het komende bestuur niet dezelfde fouten maakt.  278 

Manouk Smeets geeft aan dat dit is besproken bij de inwerking van de commissaris interne 279 

betrekkingen. Dit is niet specifiek in het verslag genoemd.  280 

Steffen Westerburger vindt het goed dat dit met het nieuwe bestuur is besproken, wel is hij van mening 281 

dat dit met één zin in het verslag duidelijk was geweest.  282 

Thom Dijkstra geeft aan dat het wel in verslag benoemd moet worden, zodat zowel de leden als het 283 

nieuwe bestuur dit weten.  284 

Ruud Penders geeft aan dat het erin staat.  285 

Thom Dijkstra geeft aan dat interne problemen meerdere zaken kunnen betekenen.  286 

Ruud Penders geeft aan dat het niet werken van de voorzitter te persoonlijk was om in het jaarverslag 287 

te plaatsen.  288 

Steffen Westerburger is van mening dat het er wel in moet staan zodat de leden weten wat er speelt. 289 

Hij moet wel kritisch zijn, ook al ging er afgelopen jaar veel goed, maar de ALV moet wel kunnen kijken 290 

of het bestuur zijn best heeft gedaan en of het bestuur wel op tijd heeft ingegrepen.  291 

Ruud Penders vraagt of Steffen Westerburger wil weten wat het bestuur precies heeft gedaan 292 

betreffende de debatcommissie. 293 

Steffen Westerburger geeft aan dat hij dit erin wil hebben.  294 

Willem van Sermondt wil weten waarom het niet liep. Er zijn veel commissies en overal zijn wel 295 

problemen. Reflectie in het jaarverslag lost de problemen niet op, ook komend jaar zullen er 296 

commissies niet goed lopen, reflectie is dan overbodig.  297 

Stijn Oosterhoff vindt reflectie wel belangrijk. Het helpt bij het vinden van een oplossing.  298 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur het meegeeft aan het volgende bestuur.  299 

Manouk Smeets geeft aan dat het niet belangrijk is voor de ALV maar wel voor de opvolgers en dat het 300 

terugkomt in de inwerking zodat er volgend jaar niet dezelfde fouten worden gemaakt.  301 

Thom Dijkstra vindt dat prima maar dan moet in het jaarverslag wel duidelijker worden weergeven 302 

waaraan het probleem lag, interne problemen is dat niet. Daarnaast moet er dan ook instaan dat het 303 

is meegegeven aan de opvolgers. 304 
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Ruud Penders geeft aan dat dit in de inleiding duidelijker zal worden weergeven. 305 

Thom Dijkstra wil graag een uitleg per commissies. 306 

Ruud Penders zegt dit toe. 307 

 308 

Pagina 13 309 

Maud Gorissen wil weten wat het probleem was bij de inschrijvingen van de reis.  310 

Ruud Penders geeft aan dat de inschrijvingen vroeg open waren en dat het daardoor lang duurde 311 

voordat de reis vol zat. Het bestuur maakte zich daar toen zorgen over terwijl het kon weten dat 312 

mensen zich pas op het laatste moment inschrijven. Verder was Litouwen en Letland niet een 313 

geweldige naam na Marokko en de excursie-inschrijving was ook rond die tijd.  314 

Maren Backbier geeft aan dat er uiteindelijk 39 mensen zijn meegegaan, zelfde als Marokko, en dat 315 

mensen spraken over Israel en dan is Litouwen en Letland niet een echt uitgesproken naam. Echter, 316 

het was een geweldige reis.  317 

Remco Frank geeft aan dat er daarnaast voor het eerst in jaren weer een buitenlandse meerdaagse 318 

excursie is geweest en er zijn ook mensen geweest die in plaats van voor de reis, voor de excursie 319 

hebben gekozen.  320 

Steffen Westerburger geeft aan dat hij niet is mee geweest maar dat veertig leuke mensen beter is dan 321 

tachtig mindere mensen. Verder is het fundamenteel belangrijk dat de reis en excursie beter gesplitst 322 

zijn en dat er een groter verschil is in budget voor beide activiteiten. Dit had in het jaarverslag ook 323 

duidelijker moeten staan.  324 

Ruud Penders geeft aan dat er gereflecteerd is op afgelopen jaar en dat dit meer voor het volgende 325 

bestuur is.  326 

Steffen Westerburger geeft aan dat Remco Frank net een les trok uit de excursie. Je kan leren van 327 

beleid dus stelt hij voor om een langere en een kortere reis te organiseren met een verschillend budget.  328 

Ruud Penders vindt dit een goed punt. 329 

Manouk Smeets geeft aan dat dit in het beleidsplan stond en dat dit dus gehaald is.  330 

Steffen Westerburger geeft aan dat dit inderdaad behaald is maar Remco Frank benadrukt dat er 331 

minder interesse in de reis was en dat dit dus aan het volgende bestuur meegegeven moet worden. 332 

Het is geen kritiek.  333 

Remco Frank geeft aan dat de reis redelijk goedkoop was en daardoor in de buurt van de prijs van de 334 

excursie lag. Hij stelt voor om deze beter van elkaar te onderscheiden.  335 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur dit meegeeft aan het nieuwe bestuur.  336 

Bas Bongers geeft aan dat er ook meer verschil in de bestemmingen kan helpen.  337 

Maren Backbier geeft aan dat dit een advies voor volgend jaar is. Er is ook gekeken naar zuidelijke 338 

landen maar door het budget was dit niet mogelijk.  339 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur dit meegeeft aan het nieuwe bestuur.  340 

Bram Geurking snapt niet dat er naar een andere regio gekeken moet worden. Kopenhagen is anders 341 

dan Letland en Litouwen. Hij vraagt of iedereen dan liever naar warmere landen gaat.  342 

Bas Bongers wil geen discussie starten maar hij vindt beide locaties op elkaar lijken.  343 

Ruud Penders geeft aan dat dit een mening is en de ALV kan dit meenemen.  344 

Jordi Uijens zat zelf in de lezingcommissie maar hij mist deze commissie in het jaarverslag.  345 

Ruud Penders geeft aan dat dit een domme fout is van het bestuur en dat de commissie goed werk 346 

heeft geleverd afgelopen jaar. Het bestuur zal dit nog toevoegen aan het verslag maar Manouk Smeets 347 

kan het nog wel woordelijk toevoegen.  348 
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Manouk Smeets geeft aan dat in het verslag met name de negatieven kanten worden belicht maar de 349 

lezingcommissie was vooral positief. Er zijn veel grote namen binnengehaald maar het had zeker in het 350 

jaarverslag moeten staan.  351 

 352 

Pagina 14 353 

Steffen Westerburger vindt het mooi dat hij wordt benoemd als vaste assistent bij de Unit-P. De 354 

commissie ging soms misschien te ver maar laat ze vrij en creatief zijn, alleen saaie posters is ook niets.  355 

Ruud Penders wil Steffen Westerburger en de commissie bedanken maar de valentijnsposter was in 356 

de ogen van het bestuur vrij niet passend voor ismus.  357 

Thom Dijkstra geeft aan dat er geen motivatie staat in het jaarverslag over het afgenomen initiatief 358 

van leden. Dit wil hij er wel in hebben staan.  359 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur zag dat het afnam maar heeft niet kunnen verklaren waarom. 360 

Thom Dijkstra wil het er gewoon in hebben staan. 361 

Manouk Smeets geeft aan dat dit niet duidelijk was voor het bestuur. 362 

Ruud Penders bevestigt dit.  363 

Manouk Smeets geeft aan dat in het begin van het jaar leden veel actiever waren dan op het einde van 364 

het jaar. Dit kwam door een veelvoud van activiteiten aan het einde van het jaar en de vele deadlines 365 

die mensen op het einde van het jaar hebben.  366 

Thom Dijkstra geeft aan dat dit dan in het jaarverslag moet staan en dat dit dan moet worden 367 

meegeven aan het volgende bestuur. 368 

Bas Bongers geeft aan dat het enthousiasme afneemt naarmate het jaar vordert en door de vele 369 

activiteiten. Hij stelt voor om commissies per semester te laten rouleren.  370 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur dit meegeeft aan het nieuwe bestuur.  371 

Manouk Smeets geeft aan dat er een jaarplanning wordt gemaakt aan het begin van het jaar en dat 372 

hieraan gehouden wordt maar hierdoor kwam er wel veel aan op de laatste maanden van het jaar.  373 

Bas Bongers geeft aan dat dit dus een tip is voor het volgende bestuur.  374 

Ruud Penders geeft aan dat dit dadelijk bij de bespreking van het beleidsplan van het nieuwe bestuur 375 

gevraagd kan worden.  376 

Maren Backbier geeft aan dat het demotiverend is om een kwartaal niets te doen en dan het volgende 377 

semester opnieuw te moeten starten. 378 

Jordi Uijens geeft aan dat het bestuur de overlap aan activiteiten eerder moet aanvoelen en dan 379 

reageren. De lezingcommissie moest daarom afgelopen jaar een lezing cancelen.  380 

 381 

Pagina 15 382 

Steffen Westerburger wil graag extra informatie over de aanwezigheid van bestuurders van ismus bij 383 

congressen. Het is goed voor de vereniging en daarnaast ook super leuk. Hij geeft aan dat Ruud Penders 384 

dit kan beamen.  385 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur er deels mee eens is en zich daarin kan vinden. Hij wil dan ook 386 

graag meegaan naar de volgende conferentie.  387 

Maren Backbier geeft aan dat je dit niet kan verplichten maar het is wel een positief streven. Het is wel 388 

vaak zo dat congressen in de tentamenperiodes vallen. Zij wilde bijvoorbeeld een keer deelnemen aan 389 

een congres maar kon niet door de tentamens.  390 

 391 

Pagina 18 392 
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Thom Dijkstra wil weten of de eisenlijst betreft de verhuizing van de faculteit niet te sterk geformuleerd 393 

is of dat dit klopt met de werkelijkheid.  394 

Ruud Penders geeft aan dat de studieverenigingen een lijst met eisen moest insturen betreffende de 395 

kamergrootte, watervoorzieningen etc. en dat hij als huidig FSR-lid kan zeggen dat het er goed uitgaat 396 

zien.  397 

Thom Dijkstra vraagt of 24 m2 groter of kleiner is dan de huidige situatie. 398 

Ruud Penders geeft aan dat dit de grootte heeft van de Munduskamer en dan nog 4 m2 groter. Echter, 399 

het bestuur moet hier wel op blijven zitten en toekijken dat het goed gaat.  400 

Steffen Westerburger complimenteert het bestuur met de zichtbaar goede banden met de vakgroep, 401 

hoewel dit niet altijd zichtbaar is voor alle leden. Ook met professor Verbeek is er goed contact en het 402 

is mooi dat hij de universitaire seniordocent prijs heeft gewonnen.  403 

 404 

Activiteitenoverzicht 405 

Steffen Westerburger wil graag weten of de zwarte pieten bij de komende Sinterklaasborrel ook zwart 406 

zullen zijn. 407 

Ruud Penders geeft aan dat ze dit jaar zwart waren. 408 

Remco Frank voegt hieraan toe dat ze ook genoeg bier hadden gedronken.  409 

Ruud Penders wil wel vragen of ze dit jaar op tijd willen komen, dan mogen ze wat hem betreft zich 410 

kleden zoals ze willen.  411 

 412 

Over het geheel 413 

Willem van Sermondt wil een groot compliment geven aan het bestuur, hij heeft genoten van de koffie 414 

en de gastvrijheid. Hij vindt dat het bestuur het goed heeft gedaan. 415 

Thom Dijkstra wil ook een groot compliment geven, het was een warm bestuur wat altijd klaar stond 416 

en waarmee hij goed kon samenwerken. Er zijn mooie activiteiten georganiseerd en het is een goed 417 

jaar en mooi bestuur geweest, waarvoor hij het bestuur wil bedanken.  418 

 419 

Stemming Jaarverslag 420 

Ruud Penders geeft aan dat er nu gestemd gaat worden over het jaarverslag en geeft aan dat gedaan 421 

wordt via de gebruikelijke stemprocedure. Deze legt hij uit voor de nieuwe leden die voor het eerst op 422 

een ALV aanwezig zijn. 423 

Remco Frank leest het quorum voor. 424 

Steffen Westerburger geeft aan dat hij van mening is dat de mensen die niet aanwezig waren bij de 425 

bespreking van het verslag niet mogen stemmen. 426 

Roel Meijer geeft aan dat leden niet geweigerd mogen worden bij een stemming.  427 

 428 

Quorum: 429 

Aanwezigen: 36 430 

Machtigingen: 29 431 

Totaal: 65 432 

 433 

Stemming: 434 

Voor: 57 435 

Tegen: 0 436 

Onthouding: 8 437 
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 438 

Het jaarverslag 2013-2014 is daarmee aangenomen.  439 

 440 

Bespreking financieel jaarverslag 441 

Ruud Penders geeft aan dat er weer per pagina wordt besproken en dat Maren Backbier de vragen zal 442 

beantwoorden.  443 

 444 

Pagina 2 445 

Maren Backbier wil nog een reservering toevoegen, namelijk onder passiva een reservering voor het 446 

congres ter waarde van 400 (vierhonderd) euro, als de ALV hiermee instemt.  447 

Christiaan Boeren wil weten waarom er gekozen is voor dit bedrag. 448 

Maren Backbier geeft aan dat dit op de 46ste ALV is besloten, namelijk 100 euro per dag.  449 

 450 

Pagina 6 451 

Maud Gorissen heeft een vraag over de uitleg van de reis. Ze vraagt zich af of er al vorderingen zijn 452 

waarom het lid niet betaald heeft en hoe dit nu verder moet.  453 

Maren Backbier geeft aan dat het lid in kwestie had aangeven mee te gaan op de reis en claimt dat hij 454 

dit daarna op tijd heeft afgezegd. Het bestuur was het hier niet mee eens en aangezien we het lid niet 455 

vaak op de kamer zien, kunnen we het lid niet fysiek dwingen om te betalen. We mailen het lid vaak 456 

maar we kunnen het ook niet afschrijven. Het lid heeft nu toegezegd de helft van het bedrag te betalen 457 

en daarom staat het lid nu als debiteur genoteerd. Hij weigert nog om te betalen en hier is nog geen 458 

reglement voor om hem te dwingen om te betalen.  459 

Steffen Westerburger vraagt of hij het goed begrijpt dat het bestuur het lid in kwestie niet kan dwingen 460 

om te betalen en of het lid nog lid is van onze vereniging.  461 

Ruud Penders geeft aan dat dit het geval is.  462 

Steffen Westerburger geeft aan dat hij dit niet vindt kunnen. Bij zo’n groot bedrag is dat onacceptabel 463 

en vooral ook dat het lid dit kan weigeren. Hij stelt voor dat het dat het bestuur het lid dwingt om te 464 

betalen en anders stelt hij voor om het lid te royeren. 465 

Maren Backbier geeft aan dat dit al vaker is geopperd, bovendien is hij ook niet de enige wanbetaler, 466 

maar royeren zorgt er niet voor dat je het geld krijgt. Ze vindt het beter om ze lid te houden en ze zo 467 

veel herinneringen te sturen totdat ze gaan betalen. Lid zijn is niet echt een drijfveer om te betalen.  468 

Steffen Westerburger geeft dat hij het niet snapt dat iemand lid kan blijven terwijl hij niet heeft betaald 469 

voor deelgenomen activiteiten.  470 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur heeft besloten om zo toch iets van het geld terug te krijgen. 471 

Steffen Westerburger wil weten hoeveel debiteuren onze vereniging om dit moment heeft.  472 

Maren Backbier geeft aan dat op pagina twee van het financieel jaarverslag een overzicht staat met de 473 

debiteuren. Dit is niet alleen de reis maar ook de voetbalwedstrijd, diner rouler, het gala etc.  474 

Steffen Westerburger is van mening dat hier iets aan gedaan moet worden, hij vindt dat dit niet 475 

getolereerd mag worden. Hij is van mening dat iemand na tien mails, de elfde keer ook niet betaalt.  476 

Maren Backbier schrok ook van de debiteurenlijst maar heeft ook nagedacht over de mogelijke stok 477 

achter de deur. Als leden een half jaar weg zijn is het lastig om contact met ze te krijgen en lid afmaken 478 

is niet echt een reden om te betalen.  479 

Wouter Saes is van mening dat in het Huishoudelijk Reglement een artikel moet komen waarin staat 480 

dat een persoon maximaal 50 euro debiteur mag staan. Alle bedragen daarboven moeten er voor 481 

zorgen dat er een lid niet meer kan deelnemen aan activiteiten. Hij is het eens met Steffen 482 
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Westerburger dat leden gedwongen moeten worden om te betalen en dan gewoon mensen uitsluiten 483 

van activiteiten. Uiteraard niet voor een filmavond maar wel voor debiteuren voor een bedrag hoger 484 

dan 50 euro.  485 

Thom Dijkstra is het eens met de vorige sprekers. Hij wil wel opmerken dat op het formulier niet staat 486 

dat er op tijd betaald of afgemeld moet worden.  487 

Maren Backbier geeft aan dat het bestuur bij geen reactie van de persoon niet kan doen.  488 

Thom Dijkstra wil weten of dit ook geldt bij andere activiteiten. 489 

Ruud Penders verwijst hem naar de debiteurenlijst.  490 

Thom Dijkstra wil weten of er een regeling is gebruikt bij debiteurs.  491 

Ruud Penders geeft aan dat dit alleen bij de reis of excursie is gebruikt. Hij geeft aan dat het misschien 492 

wel bij de W.V.T.T.K. besproken kan worden of anders bij een volgende ALV. 493 

Mark Vlek de Coningh wil weten wat er gebeurd wanneer wanbetalers toch naar activiteiten komen, 494 

zijn die dan nog welkom.  495 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur deze groep heeft gemaild, niet altijd ook fysiek contact, maar 496 

gewoon altijd lid gelaten. De mening van het volgende bestuur kan dadelijk gevraagd worden of anders 497 

in de W.V.T.T.K. 498 

Booike During is van mening dat alleen de reis een zo’n groot bedrag is, dit is eerder uitzondering dan 499 

de regel.  500 

Maren Backbier geeft aan dat twintig activiteiten van tien euro ook een groot bedrag vormen. 501 

Bram Geurkink vindt het lastig om leden uit te sluiten van activiteiten maar is het er wel mee eens dat 502 

deze leden een risico vormen bij het betalen van grotere activiteiten.  503 

Ruud Penders geeft aan dat er nog niets bepaald is maar hij is van mening dat dit wel in het HR 504 

geplaatst kan worden.  505 

Maren Backbier geeft aan dat er nu niet over gesproken hoeft te worden. Het bestuur moet dit aan 506 

hun opvolgers laten en dan kunnen zij eventueel een HR-stuk insturen over wanbetalers. Ze wil wel 507 

meegeven dat er eerst over de consequenties nagedacht moet worden.  508 

Thom Dijkstra wil er een W.V.T.T.K. onderwerp van maken als er tijd voor is of anders bij een andere 509 

ALV. 510 

Ruud Penders beaamt dit.  511 

Roel Gremmen wil de commissaris externe betrekkingen complimenteren met het binnengehaalde 512 

bedrag op sponsoren, een all time high voor ismus. Hij wil graag de opvolger graag uitdagen dit bedrag 513 

te evenaren of te overtreffen.  514 

 515 

Pagina 11  516 

Ruud Penders geeft aan dat het een massief blok tekst is maar je had het natuurlijk al kunnen lezen.  517 

 518 

Geheel 519 

Steffen Westerburger wil zijn complimenten geven aan de penningmeester. Cijfers dansen voor zijn 520 

ogen maar hij heeft altijd goed gewerkt met Maren Backbier en ook in de commissie, zeker met het 521 

oog op het congres, heeft hij alle vertrouwen in Maren Backbier.  522 

Willem van Sermondt geeft aan dat er wederom een mooie winst is geboekt. Dit schijnt een traditie te 523 

worden en het is nu ook best veel winst terwijl het niet een bedrijf is met een winstoogmerk. Hij wil 524 

weten hoe het bestuur terugkijkt op sommige zaken waarbij het meer geld had kunnen uitgeven dan 525 

nu is gebeurd.  526 
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Maren Backbier wilde dit al bij de wissel aanhalen en zij vindt het ook jammer dat er ruim 3000 euro 527 

winst is gemaakt maar geeft ook aan dat een groot gedeelte, ruim een derde van het bedrag, komt 528 

door onverwachte inkomsten. Daarnaast zijn een aantal posten niet gehaald. Ze vindt het dubbelzinnig 529 

bij ismus want er wordt veel verlies ingeboekt maar activiteiten moeten wel quitte spelen. Soms zou 530 

je gewoon verlies moeten inboeken voor een activiteit en dat wil ze aan de opvolgers meegeven.  531 

Ruud Penders geeft aan dat er ook ruim 700 euro extra is binnengehaald onder de post sponsoring. 532 

Willem van Sermondt wel benadrukken dat activiteiten niet altijd quitte hoeven te spelen.  533 

 534 

Roel Meijer leest namens de kascontrolecommissie de kascontrolebrief voor. 535 

Mark Vlek de Coningh geeft aan dat de kascontrolecommissie een controlerend orgaan is en niet advies 536 

moet geven over beleid. Dit is in zijn ogen de taak van het bestuur en niet van de 537 

kascontrolecommissie.  538 

Roel Meijer geeft aan dat de kascontrolecommissie kan melden in de brief wat zij belangrijk vinden en 539 

het staat niet in de stukken.  540 

Steffen Westerburger vindt het wel nuttig. De kascontrolecommissie moet het bestuur en de financiën 541 

controleren en als het belangrijk is dan moet de kascontrolecommissie dit melden aan de ALV en dan 542 

kan deze bepalen of het nuttig is.  543 

Ruud Penders wil graag Roel Meijer en de rest van de kascontrolecommissie bedanken voor het 544 

afgelopen jaar.  545 

 546 

Nijmegen, 7 oktober 2014   547 

 548 

Geachte leden der 48ste ALV der studievereniging ismus,   549 

 550 

Middels deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van de vereniging van 551 

het afgelopen halfjaar. De commissie heeft op 30 september jl. het laatst de boekhouding 552 

gecontroleerd.   553 

 554 

Tijdens deze controle heeft de commissie de volgende punten gevonden die het in het bijzonder wil 555 

aanstippen:   556 

i. Voor een van de activiteitencommissies is het afgelopen halfjaar kosten met betrekking tot 557 

commissiekleding vergoed. De kascontrolecommissie is van mening dat moet worden 558 

uitgekeken verschil te maken tussen commissies. Of commissiekleding wordt niet vergoed of 559 

alle commissies moeten de mogelijkheid hebben (een deel van) de commissiekleding te 560 

declareren.   561 

ii. Tijdens de introductie op de opleidingsdag is het avondeten van het bestuur door de vereniging 562 

vergoed, terwijl dit voor de helpers van die dag niet zo was. De commissie is van mening dat 563 

het bestuur in principe buiten de begrote vergoedingen niet in aanmerking komt voor verdere 564 

onkostenvergoedingen, maar als zij besluit tot vergoeden, dat dit dan zeker ook leden die 565 

geholpen hebben zou moeten gebeuren.   566 

iii. De kascontrolecommissie heeft gehoord over onenigheid tussen de redactie van ‘De Heraut’ en 567 

het ismusbestuur met betrekking tot contracten en de begroting. De commissie wil 568 

benadrukken dat het voor de gehele vereniging duidelijk moet zijn dat statutair gezien de ALV 569 

over het goedkeuren van de verenigingsbegroting gaat en dat alleen het bestuur in staat is om 570 

rechtsgeldige bindingen (binnen het kader van de statuten) aan te gaan.   571 
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iv. Op de debiteurenlijst van de vereniging staat een groot aantal leden die bijdrages voor 572 

bepaalde activiteiten nog niet hebben betaald. De kascontrolecommissie wil het bestuur 573 

benadrukken hier op tijd achteraan te gaan en op dit punt desnoods nieuw beleid te maken. 574 

De commissie vindt het daarnaast betreurenswaardig een groot aantal ouderejaars en 575 

(oud)bestuursleden op deze lijst te kunnen vinden.   576 

v. Als laatste wil de commissie haar opvolgers meegeven de boekhouding van afgelopen jaar met 577 

betrekking tot het aankomende IAPSS-congres mee te nemen in haar controles. De stukken van 578 

afgelopen jaar zijn correct bevonden, maar inhoudelijk viel er in een dusdanig vroeg stadium 579 

nog niets te zeggen over het gevoerde beleid.   580 

De commissie keurt, met inachtneming van bovenstaande zaken, het financieel jaarverslag goed en 581 

geeft de alv het advies voor te stemmen.  582 

 583 

Ten slotte wil de kascontrolecommissie het bestuur en de penningmeester mw. Backbier bedanken voor 584 

de werkzaamheden in het afgelopen jaar. Daarnaast wil de commissie het aankomend bestuur veel 585 

succes wensen voor het aankomende jaar.   586 

 587 

 588 

Hoogachtend,   589 

 590 

De kascontrolecommissie 2013-2014,   591 

Jeroen Hellebrekers, Jip Mennen, Emma Rethans & Roel Meijer   592 

 593 

Stemming financieel jaarverslag 594 

Ruud Penders legt de stemprocedure uit. 595 

Roel Gremmen stelt voor om alleen de wijzingen van het quorum op te lezen bij een zo´n grote 596 

aanwezige groep.  597 

Remco Frank geeft aan dat Danielle Flonk aanwezig is en dat haar machtiging is vervallen.  598 

 599 

Quorum: 600 

Aanwezig: 37 601 

Machtigingen: 28 602 

Totaal: 65 603 

 604 

Stemming: 605 

Voor: 59 606 

Tegen: 0 607 

Onthouding: 6 608 

 609 

Daarmee is het financieel jaarverslag 2013-2014 aangenomen.  610 

 611 

Wissel 612 

Ruud Penders geeft aan dat het dan nu tijd is voor de bestuurswissel. Hij is zelf klaar met praten dus 613 

hij zal het kort houden. Hij geeft aan dat het bestuur vorig jaar is begonnen en dat we elkaar nog niet 614 

zo goed kenden als we dat nu doen. We zijn met zijn allen bij elkaars ouders geweest, veel gestapt, 615 

vaak dronken geweest, de reis, excursie, carrièredag en het gala gehad. Hij wil graag iedereen 616 
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bedanken voor het afgelopen jaar, voor de steun en de positieve kritieken en daardoor mede is het 617 

een mooi en geslaagd jaar geweest.  618 

 619 

Remco Frank 620 

Remco Frank geeft aan dat hij vorig jaar is aangetreden als commissaris externe betrekkingen en dat 621 

dit voor velen, waaronder hem zelf, een verrassing was. Het was een uitdaging voor hem, niet altijd 622 

zijn kwaliteiten op gezien, maar hij is heel erg gegroeid door het jaar en ook goede resultaten geboekt. 623 

Hij wil iedereen bedanken voor het mooie jaar, hij heeft een fantastisch jaar gehad. Hij geeft aan dat 624 

hij zich nu verveelt en ook gisteren Radar heeft gekeken, iets waarvoor hij vorig jaar geen tijd had. Hij 625 

vindt het mooi dat Lowieke Vermeulen hem gaat opvolgen. Ze was snel actief bij ismus, ook in de 626 

fondswervingcommissie en hij heeft veel dingen gezien bij haar die hem bevielen. Na de verkiezingsALV 627 

heeft hij haar ingewerkt en meegenomen naar het CBS en daar liet ze gelijk zien dat ze een goede 628 

babbel had en ook veel positieve verhalen gehoord over haar werkwijze. Hij heeft een klein cadeau. 629 

Het doel van de commissaris externe betrekkingen is om veel geld binnen te halen en met dit boekje 630 

met dat wel lukken. Er staan veel tips in maar het wordt lastig om dezelfde hoeveelheid geld binnen 631 

te krijgen als velen in dit boek. Hij vond het lastig om een agenda bij te houden en had ook altijd veel 632 

aan zijn hoofd maar dat moet Lowieke Vermeulen wel gaan lukken. Hij wenst haar veel succes en geeft 633 

haar al zijn vertrouwen.  634 

 635 

Lowieke Vermeulen 636 

Lowieke Vermeulen wil haar voorganger bedanken voor de inwerking, de goede voorlichting en ook 637 

dat hij haar overal naartoe heeft meegenomen. Ze wil hem ook bedanken voor de leuke tijd afgelopen 638 

jaar en hoop ook dat zij hem zal evenaren. Als cadeau heeft ze een cadeaubon voor Stadscafé TouT, 639 

want daar drinkt Remco Frank vaak. Daarnaast heeft Remco Frank als het goed is ook voor zijn 640 

verjaardag een bierstrippenkaart gehad die hij ook toen diezelfde avond heeft verloren.  641 

 642 

Manouk Smeets 643 

Manouk Smeets geeft aan dat zij nu eindelijk ook mag praten. Ze heeft zelfs iets voorbereid, zoals ze 644 

ook altijd de activiteiten heeft voorbereid. Ze richt nu op het bestuur. Ze kende Dyon Bambacht nog 645 

niet goed aan het begin van het jaar. Ze vond hem een botte Brabander maar heeft hem wel leren kaas 646 

schaven, eieren bakken in een braadpan maar hij stond altijd klaar als secretaris voor haar en Maren 647 

Backbier en hij wilde altijd helpen. Ze vindt Remco Frank niet aardig en hij haalde altijd het bloed onder 648 

haar nagels vandaan maar hij was ook altijd grappig en ook altijd lol gehad. Maren Backbier was naast 649 

haar de enige vrouw in het bestuur en ze heeft hier altijd veel steun aan gehad. Ze was samen met 650 

Maren Backbier een blok tegen Remco Frank en Dyon Bambacht en dan zat Ruud Penders in het 651 

midden. Ze kon ook altijd bij haar haar hart uitstorten. Ze vond Ruud Penders een goede voorzitter en 652 

ook nog mooi dat hij een Limburger was. Hij heeft altijd goed voor haar gezorgd en zij heeft hem ook 653 

het meest gezien als bestuurslid. Ruud Penders heeft het goed gedaan en is daar ook goed voor 654 

beloond. Ze wil het hele bestuur bedanken en het bestuur uitnodigen om nog een keer te komen eten 655 

bij haar. Ze is druk bezig geweest voor een cadeau voor Yaël van Drunen en wil haar heel veel plezier 656 

toewensen en ook al gaat niet alles goed, hopelijk hebben ze dan samen een leuke dag. 657 

 658 

Yael van Drunen 659 

Yael van Drunen wil graag het bestuur bedanken en dan in het bijzonder Manouk Smeets. Ze heeft 660 

genoten van het mooie jaar. Manouk Smeets is het besturen blijkbaar nog niet zat aangezien ze een 661 
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bestuursjaar bij het SOFv gaat doen en daarom krijgt ze lekkere ontspanningscadeautjes. Ze wil haar 662 

adviseren om een beetje op zich zelf te letten en dan komt het helemaal goed.  663 

Maren Backbier 664 

Maren Backbier wil haar bestuur bedanken, ze heeft hen allen al een mooi fotolijstje gegeven. Ze wil 665 

hen bedanken voor het geweldige jaar, ze had het niet anders willen hebben en ze zitten dan ook voor 666 

altijd in haar hart, en ze beaamt dat ze zo slijmerig is. Ze wil ook de kascontrolecommissie bedanken 667 

en in het bijzonder Roel Meijer. Ze kon altijd bij hem aankloppen en hij heeft haar altijd geholpen en 668 

hopelijk heeft hij nog wat plezier beleeft bij het controleren van de financiën. De drie overige leden wil 669 

ze ook bedanken voor het afgelopen jaar. Verder wil ze graag iedereen bedanken die heeft bijgedragen 670 

aan het afgelopen jaar want zonder leden is, zijn er geen activiteiten dus daarvoor wil ze iedereen 671 

bedanken. Ze wil het volgende bestuur succes wensen en in het speciaal Lars Meijer, haar opvolger en 672 

daarmee favoriet. Ze hoopt dat hij het cadeau en de kaart leuk vindt en het was lastig om iets voor 673 

hem te kopen. Ze wilde namelijk eerst een rekenmachine kopen maar hij kon te goed hoofdrekenen.  674 

 675 

Lars Meijer 676 

Lars Meijer wil Maren Backbier en het bestuur bedanken. Hij heeft heel wat cadeaus, allemaal met een 677 

betekenis, ingepakt. Het eerste cadeau is voor komend jaar waar hij hoopt dat de samenwerking 678 

verder blijft gaan en dat zij in de kascontrolecommissie zit. Het tweede cadeau is voor de passie voor 679 

correctietape van Maren Backbier, hij geeft aan een les correctietape aanbrengen te hebben gekregen 680 

bij de inwerking. Verder geeft hij toe dat hij niet goed kan inpakken maar het derde cadeau is echt het 681 

toppunt want in het bestuursjaar is iets moois gegroeid en ook in de liefde.  682 

 683 

Dyon Bambacht 684 

Dyon Bambacht wil het bestuur bedanken voor het afgelopen jaar. Hij kan beamen dat hij zo nu en dan 685 

weleens een botte boer kan zijn. Manouk Smeets was voor hem de grote onbekende maar door het 686 

jaar heen elkaar beter leren kennen. Maren Backbier was zijn mentorzusje en hij denkt met veel plezier 687 

terug aan de uren die zij samen hebben doorgebracht in het bestuurshok. Zonder Remco Frank hadden 688 

we dit jaar minder gelachen. Samen met Ruud Penders en hem hadden we al een whatsappgroep, 689 

samen met Felix Wagner en Pieter Postma, “De Alpha mannen” en gingen we vaak stappen of risk 690 

spelen. Ruud Penders is een mooie kerel, altijd klaar voor eten of een biertje. Hij heeft mooie avonden 691 

beleefd en dan vooral de avond die eindigde voor de H&M. Hij gaf toe dat hij altijd de dag erna even 692 

kwijt was maar dat hij uiteindelijk altijd weer kwam opdagen, hoewel soms later dan gepland. Verder 693 

wil hij de ALV en alle leden bedanken voor het afgelopen jaar en hij vond het vooral leuk om mensen 694 

te mailen omdat deze nog steeds niet betaald hadden. Dan wil gaat hij verder over op zijn opvolger, 695 

Henri van Omme. Henri van Omme mag dan wel niet uit Brabant komen maar over het jaar heen hem 696 

beter leren kennen en erachter gekomen dat je wel kunt lachen met hem. Hij heeft ook veel goede 697 

verhalen gehoord over Henri van Omme als secretaris van het congres en is vol vertrouwen dat dit ook 698 

voor ismus zal gelden. Hij heeft een cadeau en een brief. De brief is voor straks thuis maar het cadeau 699 

heeft een dubbele betekenis. Allereerst kreeg Dyon Bambacht altijd kritiek op zijn manier van brieven 700 

openmaken, deze gingen volgens zijn medebestuurders altijd kapot, daarom heeft hij een oplossing 701 

voor Henri van Omme. Deze voorkomt namelijk dat de brieven kapot gaan. Daarnaast is het gewoon 702 

een mooie accessoire en hopelijk heeft de secretaris hier veel aan.  703 

 704 

Henri van Omme 705 
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Henri van Omme wil het bestuur bedanken voor het afgelopen jaar. Zijn eerste jaar was fantastisch 706 

met leuke commissies en mooie activiteiten. Hij vond Dyon Bambacht een goede secretaris en hoopt 707 

in de buurt te komen van zijn prestaties. Hij geeft hem een tas want hij vindt Dyon Bambacht een 708 

koetsier. Hij geeft Dyon Bambacht twee cadeaus uit het foute seizoen. 709 

 710 

Ruud Penders 711 

Ruud Penders is blij dat hij voor het laatst het laatste woord heeft. Het Limburgse accent is er inmiddels 712 

uitgeslepen en een eerstejaars dacht zelfs dat hij een Brabander was. Hij vond het het mooist als 713 

iedereen het naar zijn zin had, leuke tijd gehad met zijn vijven in Kopenhagen en ook bij de afgelopen 714 

introductie. Altijd leuk met zijn vijven buiten ismus gaan stappen, eten maar ook vaak zat ruzie gehad 715 

en drukke tijden in december maar altijd zijn we er met zijn vijven uitgekomen. Met Manouk Smeets 716 

heeft hij een goede band opgebouwd, altijd een selfie sturen, naar huis mogen sturen of brengen, hij 717 

heeft haar goed leren kennen. Hij heeft Manouk Smeets nooit gezoend, anderen wel. Ze bracht een 718 

bepaalde “Schwung” in de bestuursvergaderingen, ook al vond ze deze niet altijd leuk. Hij heeft haar 719 

wel een keer in een dronken bui gevraagd om met hem te zoenen.  720 

 721 

Manouk Smeets geeft aan dat zij Ruud Penders een keer naar huis heeft moeten brengen en dat ze 722 

naar huis wilde gaan maar dat Ruud Penders bleef lullen en toen vroeg om te zoenen, maar dit heeft 723 

ze niet gedaan.  724 

 725 

Ruud Penders geeft wel aan dat hij haar vaker naar huis heeft moeten brengen, de trap op heeft 726 

moeten dragen, helpen douchen of haar juist tegenhouden dat ze ging douchen, een ritje met de taxi 727 

etc.  728 

Dyon Bambacht was zijn rots in de branding, ging altijd mee naar de Fest of bier drinken, samen wel 729 

wat aangekomen maar dat is allemaal ervaring. We kennen elkaar al langer en hij pakte altijd de mail 730 

goed op en met name met namen altijd zijn rechterhand, Dyon Bambacht wist namelijk alle namen.  731 

Maren Backbier kende hij niet goed, ook uit Limburg hoewel ze niet Limburgs sprak. Ze was een lief 732 

meisje dat ook nee kon zeggen. Ze was samen met Manouk Smeets de moeders van het bestuur en 733 

dat zorgde voor een goede noot in het bestuur. 734 

Met Remco Frank kon hij altijd goed samenwerken, zijn introbroertje, en ook in de IAPSS commissie is 735 

er een goede samenwerking. Hij was wel vaak knorrig, ook in bestuursvergaderingen maar dat was ook 736 

altijd leuk. Hij was principieel over een onderwerp namelijk bierblikken. Tom Dymanus, zijn opvolger, 737 

wil hij meegeven dat een voorzitter een voordeel heeft, namelijk twee taken zowel intern als extern. 738 

Externe vertegenwoordiging en intern een team smeden. Intern is een zware opgave, ervoor zorgen 739 

dat alles goed loopt onderling, samen tijd doorbrengen, spanningen in de kiem smoren en vooral veel 740 

gezelligheid maken. Hij vindt Tom Dymanus een chille gast, hoewel niet uit Limburg, maar het komt 741 

altijd goed. Hij geeft aan dat voorzitters altijd van alles krijgen aangeboden en daarom gaan ze samen 742 

dineren in Huize Heyendaal. Uiteraard heeft hij ook een brief geschreven.  743 

 744 

Tom Dymanus 745 

Tom Dymanus wil Ruud Penders erg bedanken, hij was ook al bij de FSR-borrel daar en kijkt uit naar 746 

het samen dineren. Hij wil het hele bestuur bedanken voor de open houding naar de leden toe en ook 747 

voor de inwerking. Hij heeft twee cadeaus. Hij heeft vernomen dat Ruud Penders zich erg heeft ingezet 748 

voor ismus maar dat het ook voor hem zelf een zwaar jaar is geweest en hij wil een begin maken om 749 
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dit te veranderen. Echter, natuurlijk niet te snel dus daarom ook een lekkere vlaai maar wel met een 750 

Hollandse twist, namelijk van de HEMA. 751 

 752 

Ruud Penders geeft aan dat er nu wel lang genoeg is gepraat en dat tijd is voor de bestuurswissel. Hier 753 

heeft hij natuurlijk de hamer voor nodig en het bestuur weet dat het niet altijd veel voorstelt maar het 754 

moet wel goed gedaan worden dus nu zal hij conform het HR iedereen dechargeren.  755 

 756 

Ruud Penders dechargeert Remco Frank uit de functie van commissaris externe betrekkingen van het 757 

bestuur van ismus van het academisch jaar 2013-2014.  758 

Ruud Penders dechargeert Manouk Smeets uit de functie van commissaris interne betrekkingen van 759 

het bestuur van ismus van het academisch jaar 2013-2014.  760 

Ruud Penders dechargeert Maren Backbier uit de functie van penningmeester van het bestuur van 761 

ismus van het academisch jaar 2013-2014.  762 

Ruud Penders dechargeert Dyon Bambacht uit de functie van secretaris van het bestuur van ismus van 763 

het academisch jaar 2013-2014.  764 

Ruud Penders chargeert Tom Dymanus in de functie van voorzitter van het bestuur van ismus van het 765 

academisch jaar 2014-2015.  766 

 767 

Tom Dymanus dechargeert Ruud Penders uit de functie van voorzitter van het bestuur van ismus van 768 

het academisch jaar 2013-2014.  769 

Tom Dymanus chargeert Henri van Omme in de functie van secretaris van het bestuur van ismus van 770 

het academisch jaar 2014-2015.  771 

Tom Dymanus chargeert Lars Meijer in de functie van penningmeester van het bestuur van ismus van 772 

het academisch jaar 2014-2015.  773 

Tom Dymanus chargeert Yael van Drunen in de functie van commissaris interne betrekkingen van het 774 

bestuur van ismus van het academisch jaar 2014-2015.  775 

Tom Dymanus chargeert Lowieke Vermeulen in de functie van commissaris externe betrekkingen van 776 

het bestuur van ismus van het academisch jaar 2014-2015.  777 

 778 

Vervolgens schorst de Tom Dymanus de vergadering voor tien minuten. 779 

 780 

Tom Dymanus opent de vergadering weer om 22.45 uur. 781 

 782 

Tom Dymanus wil het XIIIe bestuur der studievereniging ismus bedanken, ditmaal vanuit zijn nieuwe 783 

positie. 784 

 785 

Ingezonden stuk Heraut 786 

6 oktober 2014, Nijmegen 787 

 788 

 789 

Geachte bestuursleden van het XIVe bestuur der studievereniging ismus, 790 
 791 
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Hartelijk dank voor het beleidsplan voor het academisch jaar 2014-2015. Met interesse hebben de 792 
eindredactieleden van De Heraut kennis genomen van uw plannen voor het komende academisch jaar. 793 
Graag wensen wij het XIVe bestuur der studievereniging ismus een voorspoedig jaar toe. 794 

De eindredactie is van mening dat ismus en De Heraut dit jaar op verkeerde voet zijn begonnen. In uw 795 
beleidsplan erkent u dat er spanningen bestaan tussen ismus en De Heraut. Wij denken dat deze 796 
spanningen onder andere door miscommunicatie zijn ontstaan. Daarnaast denken wij dat ismus naar 797 
onze mening te weinig heeft gecommuniceerd over concrete kritiek op De Heraut en dat wij deze 798 
kritiek te vaak indirect van derden moesten vernemen. Ook het verlagen van de oplage zonder fysiek 799 
overleg, ziet de eindredactie als een betreurenswaardig incident. 800 

Wat volgt is de reactie van de eindredactie op uw plannen voor de sponsoring van De Heraut in het 801 
komende academische jaar. Allereerst zal kort worden weergegeven welke rol De Heraut heeft 802 
gespeeld in het oplopen van de spanningen tussen ismus en De Heraut in het afgelopen half jaar. De 803 
Heraut zal vervolgens haar eigen visie en plan presenteren voor het komend academische jaar. Daaruit 804 
volgen de volgende concrete opties die de eindredactie graag wil bespreken met het bestuur: 805 

1) Handhaving van het budget; 806 
2) Overgang naar een goedkoper, kleiner format; 807 
3) Overgang op eigen sponsoring. 808 

Uiteraard prefereert de eindredactie de eerste optie. Een toelichting is te lezen in het onderstaande 809 
beleidsplan. 810 

 811 

 812 

Hoogachtend, 813 

 814 

Gijs Swennen 815 

Niek Kok 816 

Nicole Nibbering 817 

Emma Rosendal 818 

Felix Verhagen 819 
820 
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1. Inleiding 821 

De eindredactie constateert dat er spanningen tussen ismus en De Heraut zijn ontstaan sinds de 822 
publicatie van een column getiteld “nepotismus”, geschreven door Niek Kok in de 54ste editie van de 823 
Heraut, 2014. De eindredactie erkent dat de publicatie van deze column de studievereniging in 824 
verlegenheid kan hebben gebracht. In de gehele redactie bestond er onbegrip voor de reactie van 825 
leden van ismus na publicatie van de column. De redenen hiervoor waren de goedkeuring van de 826 
voorzitter van het XIIIe bestuur van ismus, de heer Ruud Penders, om de column te publiceren1en de 827 
overtuiging van de gehele redactie dat de column niet te serieus zou worden genomen, omdat deze 828 
satirisch bedoeld was.  829 

De eindredactie betreurt het dat er in navolging van de 47ste ALV slechts één constructief gesprek heeft 830 
plaatsgevonden tussen ismus en De Heraut, namelijk het gesprek in de vakantie tussen Tom, Yaël, Gijs 831 
en Nicole. Daarom verwelkomt de eindredactie de wens van het XIVe om meer te overleggen met De 832 
Heraut over de (ontstane) situatie. 833 

Het debat over de Heraut is namelijk binnen de muren van de ismus-kamer gevoerd, buiten de Heraut 834 
om. Zo vindt de eindredactie in de evaluatie van het XIIIe bestuur van ismus geen concreet ongenoegen 835 
over De Heraut. De eindredactie kan uit het jaarverslag van het vorige bestuur enkel constateren, dat 836 
De Heraut volgens ismus teveel beslag legt op het budget van de studievereniging2. 837 

Het ongenoegen binnen ismus over de Heraut moest door ons indirect vernomen worden. De redactie 838 
van vorig jaar begreep, niet goed waarom verscheidene ismi zo fel reageerden. De column was niet 839 
bedoeld als aanval maar ter vermaak. Bovendien is er de afgelopen jaren nooit (openbare) kritiek 840 
geweest op de inhoud van de Heraut, die kwam pas na het verschijnen van de “bewuste column”.  841 

Daarnaast hebben aan het begin van dit jaar enkele ismi, waaronder de commissaris interne 842 
betrekkingen, zich fel uitgelaten over De Heraut tegenover leden van onze redactie. Zij hebben meteen 843 
de eindredactie geïnformeerd, zodat wij tenminste ook op de hoogte waren van de kritiek die er 844 
blijkbaar heerst. De eindredactie betreurt het dat er niet direct duidelijk contact is geweest tussen 845 
ismus en de hoofdredactie als aanspreekpunt van de Heraut. 846 

Via het bestuur heeft de eindredactie kennis genomen van de volgende standpunten: 847 

a) De Heraut neemt teveel beslag op het budget van de studievereniging ismus. 848 

Indirect heeft de eindredactie kennis genomen van de volgende zaken: 849 

a) De algemene kwaliteit van De Heraut is achteruit gegaan; 850 
b) De Heraut moet worden afgeschaft. 851 

Tot slot heeft het XIVe bestuur de hoofdredactie verrast toen zij, zonder fysiek overleg, heeft besloten 852 
de oplage van De Heraut te verlagen. De eindredactie betreurt het dat het zo is gelopen en hoopt 853 
dergelijke situaties in de toekomst te kunnen voorkomen. Zij zou hierin van het bestuur willen vragen 854 
of ze een actieve rol in de communicatie met en over De Heraut zou willen spelen. De eindredactie 855 
snapt dat het XIVe bestuur beslissingen over De Heraut moet maken, maar is van mening dat het 856 
onacceptabel is om rigoureuze beslissingen over de oplage zonder fysiek overleg te nemen. 857 

                                                 
1 47ste ALV, ismus, 2014: 1005 
2 Jaarverslag 2013-2014, ismus, 2014: 8 
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 858 

2. Visie op de kwaliteit 859 

Afgelopen jaar heeft De Heraut gewerkt met thema-edities. De eindredactie heeft geconstateerd dat 860 
dit geen succesvolle manier is gebleken om de inhoudelijke kwaliteit van De Heraut te waarborgen. 861 
Door te werken met thema’s schreven veel redactieleden over dezelfde onderwerpen en kwamen, in 862 
iedere thema-editie, dezelfde onderwerpen aan bod. Daarom wordt het thema komend academisch 863 
jaar vervangen door cover-artikelen. Op de cover van het blad zal het “belangrijkste” artikel in die 864 
editie gepromoot worden. Het idee is dat de redactie in iedere editie een interview afneemt met een 865 
politicologisch relevant individu of een aantal individuen. De eindredactie is van mening dat zulke 866 
interviews de belangstelling van politicologen zal wekken. Daarnaast benadrukt de eindredactie het 867 
leeraspect van zulke interviews. Verschillende redactieleden doen door het schrijven van een 868 
coverartikel meer ervaring op met het afnemen van interviews en het leggen van contact met 869 
vooraanstaande politici of politicologen. 870 

De hoofdredactie heeft daarnaast voorgesteld om in iedere editie een vaste structuur aan te brengen. 871 
De hoofdredactie heeft geconstateerd dat in vorige edities de nadruk vaak lag op vergelijkend 872 
politicologische stukken. De hoofdredactie heeft daarom voorgesteld om in iedere editie minstens één 873 
IB-stuk en één PT-stuk op te nemen. De eindredactie en de gehele redactie steunen de hoofdredactie 874 
in dit idee. Zo heeft de redactie voor de komende Heraut interviews met de buitenlandwoordvoerders 875 
van de PvdA (Servaes) en de VVD (Ten Broeke) om een IB-stuk tot stand te brengen en is een groepje 876 
redactieleden bezig met het wetenschappelijk werk van Marcel Wissenburg, Marco Verschoor en Bart 877 
van Leeuwen inzichtelijk te maken om een kwalitatief goed PT-stuk te kunnen schrijven. 878 

Daarnaast heeft de hoofdredactie voorgesteld om meer in te zetten op het contact met de Nijmeegse 879 
politicologen. Dit wil zij doen door iedere editie een enquête onder politicologen af te nemen over een 880 
relevant of actueel thema. 881 

Om de kwaliteit van het gebruik van taal te waarborgen, houdt De Heraut iedere editie een ‘Heraut-882 
check’, lichtelijk gebaseerd op de beruchte ANS checkavond. Tijdens deze checkavond worden alle 883 
artikelen gecheckt op inhoudelijke onjuistheden en spelfouten. De Heraut-check waarborgt niet alleen 884 
de kwaliteit van taalgebruik door de redactieleden, het is daarnaast ook een succesvolle teambuilding-885 
activiteit. 886 

Tot slot heeft de eindredactie een gesprek gepland met de vormgever, de heer Tobias van Kempen, 887 
om de vormgeving van de toekomstige edities beter te laten aansluiten op de wensen van de algehele 888 
redactie. De eindredactie nodigt het XIVe bestuur van harte uit om eventuele wensen of voorkeuren 889 
over de vormgeving uit te spreken.  890 

 891 

3. Beleidsplan 892 

De Heraut is zo onafhankelijk van ismus, als ismus dat is van haar eigen sponsoren. ismus sponsort De 893 
Heraut. Hiervoor krijgt ismus twee pagina’s van het blad toegewezen om die, naar eigen wens, te vullen 894 
– ten einde reclame te kunnen maken voor de eigen vereniging en de eigen sponsoren. De eindredactie 895 
zou het bestuur willen vragen om rekening te houden met de rol van ismus als sponsor van De Heraut. 896 
De Heraut stelt de sponsoring zeer op prijs, omdat we hier afhankelijk van zijn om ons blad te 897 
produceren. ismus kan zich via de Heraut presenteren aan (potentiële) sponsors en kan iedere 898 
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geïnteresseerde wijzen op het blad van de Nijmeegse politicoloog. De Nijmeegse politicoloog is ons 899 
beider doelgroep, dus laten we deze gezamenlijk zo tevreden mogelijk stellen! 900 

Zoals vermeld, heeft de eindredactie vernomen dat ismus-leden vinden dat de kwaliteit van De Heraut 901 
omlaag is gegaan. De eindredactie vraagt het bestuur ten opzichte van welke jaargang of editie de 902 
kwaliteit van De Heraut is afgenomen. Op basis van het antwoord van het bestuur, kan de eindredactie 903 
zich richten op het terugbrengen van de kwaliteit van het blad naar het aangewezen niveau. 904 

De eindredactie wil benadrukken dat, om de kwaliteit van De Heraut te waarborgen, het haar niet 905 
verstandig lijkt om het budget of de oplage voor De Heraut te verlagen. Voor het komende 906 
academische jaar wil ismus de oplage drastisch terugbrengen3. De oplage terugbrengen van 120 naar 907 
75 heeft naar de mening van de eindredactie zeer schadelijke effecten voor zowel De Heraut, als ismus. 908 

Ten eerste zal De Heraut met een oplage van 75 zich niet langer kunnen promoten in de collegezalen. 909 
De redactie alleen al bestaat uit 16 man, daarnaast wordt De Heraut verspreid onder de vakgroep (zo’n 910 
10 exemplaren) en dan hebben we het nog niet eens gehad over het uitdelen aan de rest van de 911 
politicologen tijdens de colleges. Een aantal van 50 Herauts verspreiden over drie jaarlagen met elk 912 
zo’n 40 man in de zaal, is daarvoor niet toereikend genoeg. De eindredactie wil geen studenten teleur 913 
stellen, omdat er te weinig exemplaren zijn als gevolg van een oplagedaling. Doordat De Heraut geen 914 
exemplaren kan uitdelen in college, verdwijnt haar zichtbaarheid onder de politicologen. Deze blijft 915 
dan slechts beperkt tot de ismus-kamer. De eindredactie betwijfelt of de overige 50 exemplaren mee 916 
zullen worden genomen door de ismi aldaar – zeker gezien de spanningen tussen ismus en De Heraut. 917 
De eindredactie vreest dus dat zo’n drastische verlaging enkel onbedoelde negatieve gevolgen zal 918 
hebben. 919 

Wat betreft de digitaliseringsagenda van ismus4 heeft de eindredactie enkele reserveringen. De 920 
eindredactie is van mening dat de kracht van De Heraut juist in haar papieren versie zit. Wanneer De 921 
Heraut gedigitaliseerd wordt, zal het gros van politicologen De Heraut niet meer lezen. Een papieren 922 
versie nodigt veel meer uit tot lezen en maakt De Heraut bovendien veel zichtbaarder – bijvoorbeeld 923 
in de collegezaal, zoals reeds genoemd. Verminderde zichtbaarheid van De Heraut is slecht voor het 924 
lijfblad in het algemeen en slecht voor de sponsoring van ismus in het bijzonder. Het verdwijnen van 925 
De Heraut uit de collegezaal impliceert het verdwijnen van één van ismus’ beste en grootste 926 
promotiemiddelen voor haar sponsoren. 927 

De eindredactie is sceptisch over de verlaging van het budget voor De Heraut. Ze zou graag van het 928 
bestuur willen weten wat ismus concreet gaat doen met het geld dat vrijkomt nu dat het niet naar De 929 
Heraut gaat.  930 

De eindredactie heeft drie concrete opties die ze wil voorleggen aan de studievereniging: 931 

1) Handhaving van het budget; 932 
2) Overgang naar een goedkoper, kleiner format; 933 
3) Overgang op eigen sponsoring. 934 

 935 

3.1 Handhaving 936 

                                                 
3 beleidsplan 2014-2015, ismus, 2014: 5 
4 beleidsplan 2014-2015, ismus, 2014: 5 
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De eerste optie houdt in dat De Heraut concreet wil voorstellen om het budget voor De Heraut en de 937 
oplage van De Heraut niet te verlagen en het huidige niveau te handhaven. Dit is de optie die de 938 
eindredactie prefereert.  939 

 940 

3.2 Overgang op een kleiner formaat 941 

Over een kleiner formaat is reeds onderhandeld met een andere uitgeverij – de onderhandelingen 942 
moesten echter gestaakt vanwege het plotse optreden van ismus in het aanpassen van het contract. 943 
Een nieuw contract met een kleiner formaat kan ismus al veel kosten besparen, zonder dat De Heraut 944 
verliest aan oplage of pagina’s. 945 

 946 

3.3 Overgang op eigen sponsoring 947 

Als geen van de bovenstaande opties past in het beleid van ismus, dan zal De Heraut haar eigen 948 
sponsoring tot stand te brengen. Dit is voor de eindredactie en voor ismus de minst aantrekkelijke 949 
optie, maar de eindredactie benadrukt dat ze niet zal wijken om eigen sponsoring tot stand te brengen. 950 
Een oplage van 75 is voor De Heraut een onmogelijke werkwijze, waardoor stappen als deze genomen 951 
dienen te worden. Wij benadrukken dat wij dan niet alleen redactioneel, maar ook financieel 952 
onafhankelijk zullen zijn. 953 

 954 

4. Nawoord 955 

De eindredactie hoopt dat het XIVe bestuur der studievereniging ismus met interesse kennis zal nemen 956 
van haar standpunten in zake het beleid van De Heraut in het academische jaar 2014-2015. De 957 
eindredactie zou graag de hoop uit willen spreken dat dit beleidsplan, in combinatie met het 958 
beleidsplan van het XIVe bestuur, constructief besproken kan worden op de 48ste algemene leden 959 
vergadering van studievereniging ismus. Ook willen we de voorzitter en de penningmeester – 960 
verantwoordelijk voor het contract – uitnodigen voor een gesprek over de te zetten stappen. 961 

Net als het bestuur, spreekt de eindredactie de hoop uit dat de betrekkingen tussen ismus en De 962 
Heraut zullen verbeteren na de spanningen van de afgelopen tijd. De hoofdredactie zal, gestoeld door 963 
de eindredactie, zo goed en zo integer mogelijk communiceren met de studievereniging. De 964 
eindredactie hoopt dat het XIVe bestuur dit voornemen zal onderschrijven en faciliteren. 965 

Wij zullen morgen aanwezig zijn bij de ALV en dit bovenstaande plan mondeling toelichten naar het 966 
bestuur en naar de overige aanwezige ismi. Graag krijgen wij het eerste woord zodra het beleidspunt 967 
“De Heraut” wordt besproken. Wij gaan ervan uit dat dit mogelijk is en we morgenavond gezamenlijk 968 
tot een besluit kunnen komen. 969 

Een goede samenwerking die alle partijen tevreden stelt, is voor ons – en hopelijk ook voor ismus – de 970 
meest wenselijke optie. 971 

We kijken van harte uit naar uw reactie. 972 
 973 
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Gijs Swennen licht de door de Herautredactie ingezonden brief toe. De vorige ALV is besloten dat er 974 

een gesprek moest plaatsvinden tussen de redactie en het bestuur. Dit heeft plaatsgevonden. Het 975 

toenmalig XIIIe kandidaatsbestuur heeft zonder fysiek gesprek besloten om de oplage te wijzigen. 976 

Grootste punt uit deze brief is dat de communicatie verbeterd moet worden tussen het bestuur en de 977 

redactie. Gijs Swennen geeft aan dat er nu drie nieuwe opties zijn. Gijs hoopt dat de discussie hierover 978 

geopend kan worden met de ALV.  979 

Tom Dymanus geeft aan dat het bestuur nu gaat reageren en dat daarna het woord aan de ALV is. 980 

Tom Dymanus geeft aan dat de huidige situatie voornamelijk is gebaseerd op misverstanden. Er is 981 

gekozen door het huidig bestuur om de oplage te verlagen ter bezuiniging. Het bleek dat enkel het 982 

contract met de huidige drukker kan worden veranderd. Vervolgens heeft het bestuur gekeken hoe er 983 

bespaard kan worden en hoe de oplage kan worden verkleind. Het bestuur heeft het voornemen om 984 

dit niet ten koste van de Heraut te laten gaan. Vervolgens heeft Lars Meijer een gesprek gehad met 985 

Editoo en daaruit bleek dat de Heraut de mogelijkheden van het contract niet optimaal heeft gebruikt. 986 

Het contract kon niet meer opgezegd worden. Tom Dymanus spreekt uit dat het bestuur er voor staat 987 

om de Heraut en ismus bij elkaar te houden. De overgang naar een kleiner formaat is dus ook waar het 988 

bestuur voorstaat, maar het contract kon niet worden gecancelled. Tom Dymanus geeft het woord aan 989 

Gijs Swennen ter reactie. 990 

Gijs Swennen geeft aan dat het punt van verspilling enkel gebaseerd is op de afgelopen editie. Hij 991 

betreurt dat deze niet is uitgedeeld. Wat betreft het contract betreurt Gijs Swennen voornamelijk de 992 

manier waarop de keuze van het bestuur tot stand is gekomen. Het fysiek geplande gesprek in het 993 

weekend is afgezegd omdat Lars woensdag een gesprek met Editoo had. Vervolgens is daarna volgens 994 

Gijs Swennen besloten door het bestuur om de oplage te veranderen, na dit gesprek. Gijs Swennen 995 

geeft aan dat hij het daarna moeilijk vond om in gesprek te gaan met het bestuur. Hij vraagt aan het 996 

bestuur of wij het eens zijn met de opties genoemd in de brief. 997 

Tom Dymanus reageert dat het gesprek hypothetisch zou zijn als het gesprek voor het bezoek met 998 

Editoo zou plaatsvinden. Lars Meijer is er woensdag naartoe gegaan en kwam erachter dat het contract 999 

niet meer opgezegd kon worden en wijzigingen de volgende dag voor 17.00 uur doorgegeven moesten 1000 

worden. Er is via de Facebook chat meteen contact gelegd. 1001 

 1002 

Ruud Penders krijgt het woord. In de brief wordt genoemd dat Ruud Penders de vooraf verzonden 1003 

editie, de vorige editie, heeft goedgekeurd. Ruud Penders zegt dat dit hem tegen de borst stuit omdat 1004 

hij niets heeft goed- of afgekeurd gezien de onafhankelijkheid. Ruud Penders geeft aan dat het normaal 1005 

is dat het besluit zo is gegaan aangezien wij een sponsor zijn als ismus, altijd hebben betaald en nu dat 1006 

minder zijn gaan doen. 1007 

 1008 

Christiaan Boeren vraagt of beide partijen niet wat meer naar de toekomst willen kijken. Gijs Swennen 1009 

geeft aan dit te willen, maar benadrukt dat het punt is dat er is gecommuniceerd is door Yaël van 1010 

Drunen en Tom Dymanus dat er bezuinigd moet worden. Gijs Swennen vraagt zich af of er wel 1011 

bezuinigd hoeft te worden als er 3600 euro over blijft op de begroting. Hij stelt voor een dergelijke 1012 

beslissing te nemen in een langere termijn dan 2 dagen. 1013 

Tom Dymanus geeft aan dat er een ontevreden sentiment heerste tijdens de vorige vergadering onder 1014 

de ALV over de Heraut. Daarom is er gekozen om deze beslissing te beschouwen en dit was gebonden 1015 

aan een korte termijn. Fysiek gesprek was preferabel voor het bestuur. 1016 

 1017 
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Maren Backbier geeft aan dat er volledig eigen zeggenschap is, maar dat de Heraut ismus in haar 1018 

boekjaar een narekening heeft bezorgd vanwege een tussentijdse wijziging bij de drukker. Zij geeft aan 1019 

dat alles wat invloed heeft op de financiën met haar hadden moeten worden besproken als 1020 

penningmeester. Over het punt van de bezuiniging en de 3600 euro die overbleef geef zij aan dat het 1021 

geld dat overblijft naar de leden gaat en niet naar een sponsoring van bijvoorbeeld de Heraut.  1022 

 1023 

Lars Meijer vraagt aan Gijs Swennen of het hem niet per se om het budget gaat maar om de oplage. 1024 

Gijs Swennen bevestigd dit. En geeft aan dat hij niet voor zijn voorganger, Felix Verhagen, kan praten.  1025 

Felix  Verhagen zou hier contact over hebben gehad met Ruud Penders. 1026 

Maren Backbier reageert hierop dat het probleem is dat er door Heraut zelf is gekozen voor een 1027 

wijziging van de oplage. En vraagt zich af wat nu redactioneel is en wat financieel onafhankelijk. 1028 

 1029 

Roel Meijer sluit zich aan bij Maren Backbier. In de Kasco brief draagt hij ook al aan dat het mogelijk is 1030 

een motie van wijzigingen van de begroting in te dienen. 1031 

 1032 

Thom Dijkstra vraagt of de wijziging van het contract in overleg is gegaan met de Heraut door het 1033 

bestuur. Tom bevestigd dit en herhaalt de korte tijdspan en het contact dat heeft plaatsgevonden via 1034 

de Facebook chat. Thom Dijkstra wil het bestuur en de Heraut meegeven hierover nog eens te spreken 1035 

om tot een oplossing te komen. Daarnaast herhaalt hij de laatste vraag van Maren Backbier. Tom 1036 

Dymanus wil deze vraag over het verschil in de (on)afhankelijkheden naar een volgende ALV 1037 

verplaatsen. Thom Dijkstra wil dit nu aangezien hij zich afvraagt wat de ALV ervan vindt.  Tom Dymanus 1038 

herhaalt dat hij het hier niet mee eens is. 1039 

Ruud Penders geeft aan dat de scheiding al duidelijk is herhaald. Hij benadrukt dat het belangrijk is wat 1040 

de beslissing is over het geld. 1041 

 1042 

Mark Vlek de Coningh sluit zich aan bij Ruud. Hij stelt dat uit de brief onvoldoende blijkt wat de Heraut 1043 

heeft gedaan om bij het bestuur te informeren wat het beste besluit is. Daarnaast vraagt Mark Vlek de 1044 

Coningh zich af of de kwaliteit van themanummers gewaarborgd kan worden als de redactie dit al niet 1045 

kan. Hij stelt vervolgens dat het belangrijk is niet te gaan zwarte pieten maar de blik op vooruit moet. 1046 

 1047 

Bas Wijnsouw pleit voor een digitale versie van de Heraut aan alle leden, maar de 75 exemplaren 1048 

nieuwe oplage te houden voor wie nog een papieren versie wil.  1049 

 1050 

Wouter Saes geeft aan dat het om sponsoring gaat en niet om een subsidie. Het punt is dat de Heraut 1051 

dus als ontvanger van sponsorgeld bij het bestuur had moeten informeren over het jaarlijks te 1052 

ontvangen bedrag. Het bestuur zou in zijn recht staan sponsoring zelfs te ontkennen. De bal ligt bij de 1053 

Heraut. 1054 

 1055 

Gijs Swennen benadrukt dat de eindredactie absoluut niet heeft gezegd dat de kwaliteit achteruit is 1056 

gegaan. Hij snapt niet waar dit vandaan komt. Mark Vlek de Coningh reageert hierop dat op pagina 3 1057 

van de redactionele brief dit wel letterlijk genoemd staat. 1058 

 1059 

Dyon Bambacht deelt deze mening niet, maar geeft aan goede ideeën te hebben gezien in de 1060 

ingezonden brief van de Heraut. Hij geeft ook aan dat de ismail 360 leden bereikt en dat de Heraut al 1061 

digitaal beschikbaar is én op papier dus het bereik zit goed. 1062 
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 1063 

Remco Frank geeft aan dat inzet op het digitale zeer begrijpelijk is. Remco Frank geeft aan dat sponsors 1064 

vinden voor een papieren versie van de Heraut lastiger is geworden afgelopen jaar en dat de digitale 1065 

uitgave bij andere verenigingen vaker plaatsvindt en daar voorbeeld aan kan worden genomen. 1066 

 1067 

Willem van Sermondt vraagt zich af of het bestuur het bedrag omlaag heeft gezet vanwege de 1068 

sentimenten in de ALV of vanwege het digitale tijdperk. Tom Dymanus geeft aan dat beide hierin een 1069 

rol heeft gespeeld. Willem van Sermondt geeft aan dit opvallend te vinden aangezien de sentimenten 1070 

niet zouden betekenen dat men vond dat de kosten naar beneden moeten. Tom Dymanus geeft aan 1071 

dat dit wel zo is en in de vorige notulen staat. Thom Dijkstra sluit zich aan bij Willem van Sermondt. 1072 

Het bestuur heeft met de contractwijziging de ALV voor een onvoldrongen feit gezet door dit besluit 1073 

te maken voor het vaststellen van de begroting. Tom Dymanus benadrukt dat de termijn voor wijziging 1074 

kort en urgent was. Thom Dijkstra herhaald zijn standpunt. Tom Dymanus herhaald zijn argumenten 1075 

en die van het bestuur voor het besluit. Stijn Oosterhoff geeft aan dat de Heraut blij moet zijn met de 1076 

papieren oplage die zij heeft en dat digitaal het beste is. Ruud Penders reageert hierop dat met het 1077 

programma ‘Mailchimp’ digitaal ideaal uit te brengen is.  1078 

 1079 

Mark Vlek de Coningh reageert op Thom Dijkstra dat het oude bestuur ook wat had kunnen doen 1080 

(contract) en dat dit nu dus snel is gebeurd. 1081 

 1082 

Gijs Swennen stelt dat de argumentatie door het bestuur eerder aangekaart had gekund. Yaël van 1083 

Drunen reageert dat zij na een week als KB hier al iets mee moesten en dat zij erbij was toen het 1084 

gesprek plaatsvond. Editoo moest op zeer korte termijn onze keuze weten en dat dit dus niet 1085 

uitvoeriger kon in de termijn. Tom Dymanus benadrukt dit.  1086 

 1087 

Willem van Sermondt wil Tom Dymanus meegeven dat het bestuur moet besturen en niet overal visies 1088 

tussen door over hoeft te geven. Daarnaast geeft hij aan te willen stemmen over het nieuwe bedrag 1089 

zometeen. Wil ook aan Heraut meegeven dat zij ook volledig onafhankelijk kunnen gaan en de ismus 1090 

een eigen blad kan beginnen. 1091 

 1092 

Thom Dijkstra wil zo stemmen over de begroting en in het komende jaar of op kortere termijn een 1093 

gesprek met de Heraut en het bestuur plaats kan vinden om de nieuwe weg uit te stippelen.  1094 

 1095 

Tom Dymanus benadrukt dat dit het bestuur dit gesprek wil hebben. Thom Dijkstra stelt voor hier een 1096 

extern/derde voor te vragen het gesprek kan modereren. 1097 

 1098 

Nicole Nibbering geeft aan dat zij het idee heeft dat de opties die voorliggen niet allemaal worden 1099 

overwogen. De Heraut heeft binnenkort een gesprek met Niels Spierings en wil ook het gesprek met 1100 

ismus. Tom Dymanus  staat positief tegenover het gesprek onder leiding van Niels Spierings en geeft 1101 

nogmaals aan dat niet alle drie de opties mogelijk zijn.  Tom Dymanus en Nicole Nibbering komen 1102 

overeen om naar de drukker te gaan over een eventuele verhoging. 1103 

 1104 

Manouk Smeets vraagt zich af of ook geen brainstormsessie met leden kan worden georganiseerd om 1105 

tot een voorstel te komen. Tom Dymanus geeft aan dat dit te groot zal worden anders en dat dus het 1106 

gesprek beter kan plaatsvinden.  1107 
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 1108 

Roel Meijer geeft aan het mooi te vinden dat de Heraut met de brief een handreiking doet, maar geeft 1109 

aan dat ismus inhoudelijk als ALV er niets op kan zeggen.  1110 

 1111 

Maren Backbier geeft aan dat de mogelijkheid tot andere sponsoring buiten ismus best mogelijk is en 1112 

zou overwogen moeten worden door de Heraut. Die optie kan niet uitgesloten worden in principe. 1113 

Tom Dymanus stelt dat de Heraut dit kan beslissen. 1114 

 1115 

Roel Meijer wil voorstellen deze discussie af te ronden en geeft aan dat de Heraut een motie kan 1116 

indienen en dat wij puur gaan stemmen over het bedrag en de oplage. 1117 

 1118 

Christiaan Boeren spreekt zijn wens uit om samen tot plannen komen in plaats van heen en weer te 1119 

gooien met argumenten. 1120 

 1121 

Thom Dijkstra stelt dat de brainstormsessie een serieuze optie zou moeten zijn. 1122 

 1123 

Tom Dymanus geeft de Heraut het woord in te brengen hoe nu verder. De Heraut geeft aan bij de 750 1124 

te willen blijven als sponsorbedrag. Tom Dymanus wil dit behandelen voor de stemming over de 1125 

begroting. 1126 

 1127 

Beleidsplan 1128 

Thom Dijkstra wil het punt van de Heraut hierin overslaan. Tom Dymanus honoreert dit. 1129 

 1130 

Voorkant  1131 

Dyon Bambacht wil graag uitleg over de slogan. Hoe zet het bestuur de puntjes op de i? 1132 

Tom Dymanus geeft aan dat wij het jaar goed willen afronden en de goede lijn die is ingezet voort 1133 

willen zetten. 1134 

 1135 

Pagina 1 1136 

- 1137 

 1138 

Pagina 2 1139 

Bram Geurkink vraagt zich af welke foto’s geplaatst zullen worden op de Facebook. Tom Dymanus 1140 

geeft aan dat dit propere foto’s zullen zijn, zoals bij feestjes met toestemming van de personen. 1141 

 1142 

Bas Wijnsouw geeft aan dat er een bypass is om bij de foto’s te komen. Tom Dymanus zegt dat dit er 1143 

inderdaad is, maar vergezocht is. 1144 

 1145 

Christiaan Boeren mist de ismus wikipedia pagina. Tom Dymanus neemt dit mee. 1146 

 1147 

Dyon Bambacht vraagt zich af hoe de uitwisseling met buitenlandse studieverenigingen voor ogen is. 1148 

Tom Dymanus wil deze optie open houden, maar dat hier niet erg actief op wordt ingezet. 1149 

 1150 

Pagina 3  1151 
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Stijn Oosterhoff wil ismus Facebookgroepen. Zelf contact zoeken met andere leden is beter aldus Henri 1152 

van Omme. De huidige Facebookgroepen zijn namelijk van de jaarlagen zelf en niet van(uit) ismus. 1153 

 1154 

Pagina 4 1155 

Ruud Penders vraagt zich af hoe het bestuur wil omgaan met de ismus leden Facebookgroep. Henri 1156 

van Omme geeft aan hier nieuw leven in te willen inblazen. Roel Gremmen vraagt naar het type 1157 

berichten en of dit niet beter op de website kan. Tom Dymanus reageert hier verder op bij 1158 

promotiebeleid. 1159 

Wouter Saes complimenteert het bestuur met de visie voor de masterstudenten. 1160 

 1161 

Stijn Oosterhoff pleit voor een intensievere Facebook pagina. Tom Dymanus neemt dit mee en geeft 1162 

aan dat dit in correspondentie is met het beleid dat het bestuur voor ogen heeft.  1163 

 1164 

Pagina 5 1165 

Dyon Bambacht vraagt zich af waarom deze maar een keer per maand ismail en of buitenlandse 1166 

studenten of minder actieve leden niet meer gebaat zijn bij de ismail. Henri van Omme geeft aan dat 1167 

ismail eventueel meerdere malen kan worden verstuurd indien nodig. Dyon Bambacht sluit zich hierbij 1168 

aan. 1169 

 1170 

Roel Gremmen wil SMS-dienst afschaffen vanavond. Bas Wijnsouw sluit zich hierbij aan en benadrukt 1171 

dat het uit de tijd is. De SMS-dienst is niet begroot  en dus geen kosten of baten uit worden gehaald, 1172 

aldus Tom Dymanus na eenzelfde opmerking van Wouter Saes. 1173 

 1174 

Christiaan Boeren geeft aan dat behoud van deze dienst nuttige kan zijn voor een reis als voorbeeld. 1175 

Maud Gorissen geeft aan dat dit niet nodig is aangezien de commissie deze lijst met nummers al bezit 1176 

en gebruikt.  1177 

 1178 

Willem van Sermondt vraagt zich af of het niet behouden kan blijven of wellicht naar een Whatsapp 1179 

alternatief kan gaan. Henri van Omme geeft aan dat dit laatste niet gewenst is met oog op de grootte 1180 

van de groep. Tom Dymanus geeft aan dat het bestuur de mogelijkheden van instandhouding of 1181 

afschaffing van de SMS-dienst zal onderzoeken. 1182 

 1183 

Christiaan Boeren wil onder ismail de Heraut link genoemd zien. Henri van Omme zegt dit toe. 1184 

 1185 

Dyon Bambacht vraagt zich af of de kalender niet bijgehouden kan worden. Henri van Omme zegt dit 1186 

toe en accepteert de aangeboden hulp van Dyon Bambacht.  1187 

 1188 

Remco Frank geeft aan dat foto’s leden naar de website trekt, hoe hiermee om te gaan op Facebook? 1189 

Tom Dymanus geeft aan dat dit kan gebeuren als lokker naar het volledige album op de website. Remco 1190 

Frank vraagt dit in het beleidsplan te zetten. Tom Dymanus zegt dit toe. 1191 

 1192 

Bram Geurkink geeft aan dat fotoalbums aan elkaar moet worden gelinkt. 1193 

 1194 

Pagina 6 1195 

- 1196 
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 1197 

Pagina 7 1198 

Ruud Penders complimenteert het bestuur voor het stuk over de almanakcommissie.  1199 

 1200 

Dyon Bambacht sluit zich hierbij aan. Vraagt zich ook af of de carrière dag weer verplicht wordt? Yaël 1201 

van Drunen wil dit inderdaad zo snel mogelijk te overleggen met de vakgroep.  1202 

 1203 

Roel Gremmen vraagt zich af of er meer carrière evenementen beoogd zijn. Yaël van Drunen geeft aan 1204 

hiernaar te kijken. 1205 

Wouter Saes benadrukt de ambitie van de vakgroep en raad ons aan deze af te stemmen met ismus. 1206 

Tom Dymanus zegt dit toe. 1207 

 1208 

Ruud Penders en Mark Vlek de Coningh geven aan dat er een carrière week met studieverenigingen 1209 

wordt georganiseerd. Of wij hier bovenop willen zitten. 1210 

 1211 

Bram Geurkink geeft aan dat de carrière dag beter kan worden afgesproken met de vakgroep over de 1212 

organisatie qua bezoek en verplichting. Yaël van Drunen bevestigd dit en onderschrijft het belang van 1213 

veel aanwezigheid, met name ter waardering van de inzet van de commissie. 1214 

 1215 

Thom Dijkstra benadrukt dat het in de studiehandleiding moet worden opgenomen. Dit onderschrijft 1216 

Tom Dymanus. 1217 

 1218 

Maren Bambacht geeft aan dat hiervoor meer onderwijsuren vrij moeten worden gegeven om bezoek 1219 

te verzekeren. 1220 

 1221 

Dyon Bambacht geeft als tip dat de vroege sluitingstijden van TvA 5 verlaat kunnen worden en. Tom 1222 

Dymanus neemt dit mee. 1223 

 1224 

Pagina 8 1225 

Stijn Oosterhoff benadrukt het belang van goede fundering van de feestcommissie ook financieel. Yaël 1226 

van Drunen geeft Stijn Oosterhoff gelijk op het punt van saamhorigheid bij borrels en wil dit verder 1227 

behandelen onder de financiële stukken. Tom Dymanus honoreert dit. 1228 

Roel Gremmen geeft aan dat we een studievereniging zijn en geen studentenverenigingen en dus het 1229 

aantal borrels dat staat prima is. Stijn bevestigd dit en zegt meer te doelen op de financiën. 1230 

 1231 

Bram Geurkink vraagt zich af of de feestcommissie heeft gevraagd om minder Pre-M feestborrels. 1232 

Tegelijkertijd denkt hij dat dit toch mensen voor het M-feest trekt. Yaël van Drunen heeft hier een 1233 

overweging in gemaakt en stelt dat deze toch niet heel goed bezocht werden en dus de commissie wil 1234 

stimuleren om andere activiteiten zoals een bierproeverij te faciliteren. Gijs Swennen sluit zich hierbij 1235 

aan. Manouk Smeets geeft aan dat de borrels gezellig waren maar dat vervolgens de drang naar het 1236 

M-Feest minder was en dus ook reden is om andere borrels te organiseren. 1237 

 1238 

Thom Dijkstra wil het bestuur complimenteren met het aanstellen van een vaste penningmeester 1239 

binnen de reiscommissie. Wel heeft hij vraagtekens bij de opsplitsing van de korte en meerdaagse 1240 

excursie. Yaël van Drunen benadrukt dat het bestuur dit heeft gedaan om de vele aanmeldingen voor 1241 
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deze algemene commissie te kunnen bevredigen. Thom Dijkstra blijft het een goed idee vinden en ook 1242 

het doorlopen van de eendaagse excursiecommissie van tweede helft van het collegejaar tot en met 1243 

de eerste helft van volgend collegejaar. Dit zal dan wel moeten inlopen dit collegejaar. Thom Dijkstra 1244 

wil hier discussie over omdat het ook het volgend bestuursjaar betreft.  1245 

 1246 

Dyon Bambacht vindt het goed idee en  pleit voor een mogelijkheid tot excursie in november in het 1247 

weekend voor de onderwijsvrije week. Yaël van Drunen geeft dit mee aan de commissie. 1248 

Mark Vlek de Coningh pleit ervoor dat het bestuur hier goede sturing aangeeft. Tom Dymanus 1249 

bevestigd dit. 1250 

 1251 

Bram Geurkink vraagt zich af waarom bij het M-feest de opkomst zo laag is, gezien er nu ook geen pre 1252 

M-feestborrels meer gepland staan. Yaël van Drunen stelt dat de opkomst vaak te laag was en het 1253 

bestuur bij het M-feest moet zijn om een bepaalde tijd. Tom Dymanus vult hierop aan dat vaak men 1254 

zich indronk ergens en dan een half uur voor het einde op de borrel komt. Yaël van Drunen zegt dat 1255 

het incidenteel is dat er een bepaalde activiteit als de filmavond wordt georganiseerd voor een M-1256 

feest. 1257 

 1258 

Ruud Penders stelt voor door te gaan naar verdere behandeling.  Dit honoreert Tom Dymanus. 1259 

 1260 

Daniëlle Flonk vraagt zich af waarom er geen Facebook evenement voor de laatste activiteit is 1261 

aangemaakt. Henri van Omme geeft aan dat dit al via andere wegen werd gepromoot en daarmee zijn 1262 

beoogde opkomst haalde, maar dat het maken van Facebook evenementen wel voor de toekomst op 1263 

de planning staat. 1264 

 1265 

Mark Vlek de Coningh stelt voor het M-feest qua locatie te overwegen. Lowieke Vermeulen neemt dit 1266 

mee. 1267 

 1268 

Tom Dymanus wil door anders wordt het “JFV-laat”. 1269 

 1270 

Thom Dijkstra vraagt zich af hoe de commissaris Extern de fondswervingscommissie wil 1271 

enthousiasmeren. Lowieke Vermeulen geeft aan dit wordt uitgediept bij Sponsorbeleid. 1272 

 1273 

Pagina 9 1274 

Manouk Smeets vindt het heel jammer dat het SOFv verkeerd geschreven is. Tom Dymanus bevestigd 1275 

dit en zegt goede spelling toe. 1276 

 1277 

Ruud Penders spreekt zijn complimenten uit over stuk PvP en vraagt zich af of er al contact is geweest 1278 

met het NKWP. Tom Dymanus legt de begrippen toe en zegt dat er contact wordt opgenomen met het 1279 

NKWP. 1280 

 1281 

Thom Dijkstra vraagt om een toelichting op het sponsorbeleid met dezelfde vraag als hiervoor. Lowieke 1282 

Vermeulen geeft aan dat zij frequenter wil vergaderen en wil inspelen op de commissie. Tom Dymanus 1283 

benadrukt dat de commissie zeer gemotiveerd is. Thom Dijkstra zou graag verdere uitdieping willen 1284 

van dit commissiebeleid door de Extern. Tom Dymanus wil hier later op terugkomen. 1285 

 1286 
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Pagina 10 1287 

Maren Backbier stelt voor om het contact met de Alumnikring te verbeteren om en dit meer te 1288 

koppelen aan de carrière gerelateerde ambitie van ismus. Tom Dymanus verzekert dat het probleem 1289 

is dat de locatie vaak ver weg is (in de Randstad). Wel staat hij open voor het idee. Maren Backbier 1290 

denkt dat hier wel animo voor is. Tom Dymanus neemt dit punt mee naar de alumnivergadering. 1291 

 1292 

Pagina 11 1293 

Thom Dijkstra wil het bestuur complimenteren met het stuk en de gemotiveerde keuzes en ziet het 1294 

jaar met goed vertrouwen tegemoet. 1295 

 1296 

In het geheel 1297 

Dyon Bambacht spreekt zijn trots uit en wil zijn succeswensen overbrengen voor komend jaar. 1298 

 1299 

Mark Vlek de Coningh sluit zich aan bij Dyon Bambacht, maar mist wel de relatie tot de vakgroep, de 1300 

faculteit en een stuk over het IAPSS congres. Tom Dymanus ziet de eerste als zijn standaardtaak en 1301 

vindt de relatie met de faculteit en de vakgroep enorm laagdrempelig en goed is. Mark Vlek de Coningh 1302 

spreekt zijn hoop uit voor een goede samenwerking. 1303 

Ruud Penders geeft aan dat zij dit in het halfjaar- en jaarverslag hebben gezet, maar geeft aan dat dit 1304 

hier niet per se moet. 1305 

 1306 

Willem van Sermondt is benieuwd naar de balans tussen informeel en formeel, ook monetair gezien. 1307 

Lars Meijer geeft aan dat de studie gerelateerde activiteiten nooit volledig budgettair benut zijn en dat 1308 

hier dus minder op begroot kan worden. Hierdoor kan er meer geld naar de minder studie gerelateerde 1309 

activiteiten.  1310 

 1311 

Stemming beleidsplan 1312 

Tom Dymanus legt de procedure uit. Lowieke Vermeulen leest het quorum voor, met de aanpassing: 1313 

afwezig Steffen Westerburger en Rens Verhaegh. Dit komt op een totaal van 33 aanwezigen en Steffen 1314 

Westerburger machtigt Wouter Saes waardoor het komt op een totaal van 29 machtigingen en een 1315 

totaal van 62.  1316 

 1317 

Uitkomst: 48 stemmen voor, 14 stemmen onthouding en 0 tegen. Het beleidsplan is aangenomen. 1318 

 1319 

Tom Dymanus schorst de vergadering voor vijf minuten.  1320 

 1321 

Tom Dymanus heropent de vergadering om 00.55 uur. 1322 

 1323 

Amendement Heraut 1324 

Gijs Swennen geeft aan dat het eerder aangekondigde amendement niet wordt ingediend. Hij herhaalt 1325 

de redenen tot overweging van dit amendement. Hij benadrukt dat de Heraut en ismus een 1326 

constructief gesprek gaan voeren. Ook dat hij zo naar huis wil in verband met vroege verplichtingen bij 1327 

stage. 1328 

Booike During wil graag aangeven dat de Heraut redactie uit vrijwilligers bestaat evenals het bestuur 1329 

en ze er dus uitgaan komen met het bestuur. 1330 



32 

 

Mark Vlek de Coningh wil benadrukken dat hij de Heraut waardevol vindt voor de vereniging, maar het 1331 
argument van Gijs Swennen, dat hij nu wil gaan in verband met zijn nachtrust, geen goede 1332 
argumentatie vindt.  1333 
Remco Frank hoopt dat het bestuur de volgende ALV een inhoudelijke discussie kan leiden over de 1334 
Heraut met focus op onafhankelijkheid en het budget. 1335 
Maren Backbier is blij met de beslissing van de Heraut om geen amendement in te dienen. Ook wil zij 1336 

graag dat er nagedacht wordt bij volgende gesprekken over de constructie van sponsoring rondom de 1337 

Heraut.  1338 

Thom Dijkstra sluit zich aan bij de woorden van Remco en wil het bestuur vragen met de Heraut een 1339 

gezamenlijke visie te vormen over hoe nu verder. Hij geeft aan dat hij de beslissing van de Heraut 1340 

ietwat flauw vindt aangezien er de hele avond is gestreden door hen voor het budgetbehoud. Hij 1341 

spreekt ook zijn besef van toevoeging van de Heraut uit. Ook zijn waardering voor het strijden en de 1342 

aanwezigheid in grote getalen. Hier sluit Tom Dymanus zich bij aan en wil dit punt afsluiten en kondigt 1343 

de plaatsvinding van het gezamenlijke gesprek aan en wenst Gijs Swennen succes met zijn stage. 1344 

(Booike During en Joseph Dommeck blijven als enige van de aanwezige Heraut redactieleden) 1345 

 1346 

Bespreking begroting 1347 

Pagina 1 1348 

Ruud Penders vraagt zich af in hoeverre de verhoging van de cobo budget om de broertjesverenigingen 1349 

vijf bonnen per persoon te geven met elkaar samenhangt. Tom Dymanus geeft aan dat dit niet de 1350 

reden is, maar geeft de inflatie als  voornaamste reden. Wel benadrukt Tom Dymanus het belang van 1351 

de banden met de broertjes. 1352 

 1353 

Maren Backbier stelt voor vragen te stellen bij de toelichting. Tom Dymanus zegt dit toe. 1354 

 1355 

Roel Gremmen stelt voor om de aanschaf van een nieuwe koelkast met vriesvak  te plegen onder 1356 

Inventaris. Ruud geeft aan dat hier waarschijnlijk budget voor komt bij de verhuizing in 2017. Dyon 1357 

Bambacht stelt hierbij dat de koelkast uit het Phoenix-tijdperk komt en dus de afschrijving mogelijk is.  1358 

 1359 

Remco Frank wil inhaken op het muntjespunt van Ruud Penders en vraagt zich af of we dit ook niet 1360 

moeten doen voor de zusjes en de oud-besturen. Tom Dymanus benadrukt de belangen, maar zegt dat 1361 

dit budgettair lastig zal worden bij een grotere groep. Ruud Penders reageert hierop door het bestuur 1362 

de overweging mee te geven om dit toch door te trekken dan naar de zusjes met name. Hij heeft dit 1363 

destijds niet gedaan en als dergelijke gecommuniceerd met de zusjes. Tom Dymanus geeft aan dat dit 1364 

enkel voor dit jaar is afgesproken met 5 bonnen per persoon voor broertjes. Thom Dijkstra  wil dit toch 1365 

ook voor oud-besturen. Roel Gremmen wil dit bij een suggestie laten. Tom Dymanus benadrukt dat hij 1366 

wil kijken naar een constructie om ook de oud-bestuurders meer bonnen te geven en dat ook zij op 1367 

deze wijze de waardering verdienen. 1368 

 1369 

Willem  van Sermondt wil meegeven om de rest van het bestuursjaar voorzichtig te zijn met eventuele 1370 

constructies die kunnen leiden tot (vermeende) zelfverrijking. Tom Dymanus geeft aan dat dit nooit zo 1371 

bedoeld is of zal zijn. Lowieke Vermeulen benadrukt dat de afspraak met TVA 5 verenigingen al liep en 1372 

dus eigenlijk onbeschoft is om deze terug te draaien. 1373 

 1374 

Maren Backbier geeft aan dat zij er voor is om de accessoire deels te subsidiëren. 1375 

 1376 
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Roel Gremmen adviseert om traktatie acties gratis te maken. 1377 

 1378 

Christiaan Boeren wil aanvoegen op Maren Backbier dat de accessoire afzet er ook echt zal komen. 1379 

 1380 

Pagina 2 1381 

Maren Backbier wil meegeven om meer uit het promotiebudget te halen dat nu ook beschikbaar is- 1382 

hetgeen een hoger budget is dan vorig jaar. Uitbreiding van het promotiebudget is mogelijk om iets 1383 

minder direct nuttige accessoires financieel mogelijk te maken.  1384 

Dyon Bambacht stelt voor om een deel van het eigen vermogen te gebruiken om een beamer aan te 1385 

schaffen. Tom Dymanus zegt dat dit momenteel besproken wordt in het bestuur. 1386 

 1387 

Maren Backbier wil meegeven dat het bestuur de kosten en baten van de post Almanak tegen het licht 1388 

houdt. 1389 

 1390 

Pagina 3 1391 

Roel Gremmen stelt voor om bij ICT een ismuslaptop aan te schaffen ipv een nieuwe PC. 1392 

 1393 

Maren Backbier vraagt zich af hoe de plannen van het bestuur ervoor staan om een beamer aan te 1394 

schaffen. Tom Dymanus geeft aan dat we er serieus naar kijken om dit kopen en eventueel te delen 1395 

met Mundus in de kosten. Stijn Oosterhoff biedt zijn beamer gratis ter beschikking. Tom Dymanus 1396 

neemt dit dankbaar aan. 1397 

 1398 

Jordi Uijens vraagt naar de prijs van 25 euro per persoon voor gala in plaats van de  vorige 22,50 euro 1399 

per persoon. Lars Meijer zegt dat de prijs is voor niet-leden is en we beter hoger kunnen inzetten.  1400 

 1401 

Pagina 4 1402 

Christiaan Boeren wil aan het bestuur meegeven om te kijken naar een verbetering van de Actieve 1403 

Leden Uitje. 1404 

 1405 

Thom Dijkstra  vraagt of Heraut niet ook uitgenodigd hoort op de Actieve Leden Uitje. Tom Dymanus 1406 

en Yaël van Drunen geven aan dat zij geen commissie zijn en de kostenpost op deze manier ook 1407 

beheersbaar blijft.. 1408 

 1409 

Bas Wijnsouw vraagt zich af hoe de 1.050 euro voor de opleiding dag maaltijd is opgebouwd. Lars 1410 

Meijer licht dit toe. 1411 

 1412 

Christiaan Boeren vraagt zich af wat precies onder niet-studie gerelateerde activiteiten valt. Lars 1413 

Meijer geeft aan dat dit gaat om eetacties, traktaties, e.d.. 1414 

 1415 

Maren Backbier geeft aan blij te zijn dat de reiscommissie een iets hoger budget krijgt dan vorig jaar. 1416 

Ook wil ze het bestuur meegeven te kijken samen met de feestcommissie naar de invulling van budget. 1417 

Ze is tegen de aanschaf van enkel decoratie van dit geld. 1418 

 1419 

Thom Dijkstra vindt het goed dat het budget voor de reis omhoog gaat, indien het budget van de 1420 

excursie dan omlaag gaat. Tom Dymanus zegt toe hiernaar te kijken. 1421 
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 1422 

Pagina 5 1423 

 1424 

In het algemeen 1425 

Maren Backbier is trots op Lars Meijer voor het opstellen van de begroting. 1426 

 1427 

Vaststellen jaarbedrag 1428 

Tom Dymanus ligt dit toe. Voorstel is om het jaarbedrag te behouden op 500 euro dat het bestuur mag 1429 

besteden zonder toestemming van de ALV.  1430 

 1431 

Dit is per acclamatie aangenomen door de ALV. 1432 

 1433 

Stemming begroting 1434 

Lowieke Vermeulen noemt het quorum: Emma Rosendal, Nicole Nibbering, Jim Weekers, Niek Kok, 1435 

Willem van Sermondt, Loes Tijssen, Wouter Saes, Hannah Ploeger en Gijs Hablous afwezig. Iris van 1436 

Seumeren, Miki Koning, Willem Gielen, Floris Heij,  Gijs Hablous, Bas Verkooijen, Coen van Dijk, Richella 1437 

Stolzenbach, Casper Soetekouw, Felix Verhagen, Nadie van Dikkenberg, Brigitte Dekker, Lotte Stok zijn 1438 

niet meer gemachtigd. Maren Backbier, Mark Vlek de Coningh, Dyon Bambacht en Remco Frank zijn 1439 

gemachtigd. 1440 

 1441 

Uitslag: 5 onthouding, 35 voor, 0 tegen. De begroting is aangenomen. 1442 

 1443 

Verkiezing kascontrolecommissie 1444 

Er wordt hoofdelijk gestemd over het voorstel om een aantal van drie verkiesbare posities in de kasco 1445 

te hebben. De kandidaten worden kort voorgesteld.  1446 

 1447 

Uitslag: 5 stemmen onthouding, 20 stemmen voor en 15  stemmen tegen:  het voorstel is aangenomen.  1448 

 1449 

Dyon Bambacht stelt zich voor als de secretaris van het vorige bestuur, hij geeft aan veel meegekregen 1450 

te hebben over penningmeesterzaken, gemotiveerd te zijn, voor het penningmeesterschap al aanleg 1451 

te hebben en dat hij al enige kennis en ervaring heeft om controle van de verenigingskas te doen.  1452 

 1453 

Roel Gremmen stelt zich ook voor als oud-secretaris van ismus uit het XIIe bestuur. Ook hij zegt veel 1454 

meegekregen te hebben van het penningmeesterschap en dat hij in zijn bestuursjaar deze taken op 1455 

heeft moeten vangen.  Roel Gremmen geeft aan heel gemotiveerd te zijn en ook kascontrole te plegen 1456 

bij zijn politieke partij. 1457 

 1458 

Joseph Dommeck stelt zich voor. Hij geeft aan dat deze verkiesbaar stelling wel impulsieve actie is, 1459 

maar het lijkt hem leuk. Hij zit nog niet bij een commissie en wil graag contact houden met ismus. In 1460 

de commissie zelf kan hij vinger aan de pols houden, maar in tegenstelling tot andere kandidaten heeft 1461 

hij geen ervaring als ismus bestuurder. Wel zegt Joseph erg grondig te zijn met budgeten en ingesteld 1462 

te zijn op cijfers. 1463 

 1464 

Maren Backbier stelt zich voor. Zij was vorig jaar penningmeester van ismus, weet veel van de financiën 1465 

van ismus en kent de kasco werkzaamheden waarschijnlijk het beste na afgelopen jaar. 1466 
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 1467 

Stijn Oosterhoff  stelt zich voor als een uitblinker in management en organisatie, en stelt dat frisheid 1468 

in de vereniging wel belangrijk is. Daarom wil hij zich graag opwerpen als kandidaat om in de kasco 1469 

zitting te nemen. 1470 

 1471 

De vergadering wordt geschorst voor een telling van de stemmen. 1472 

 1473 

Tom Dymanus heropent de vergadering om 01.53 uur. 1474 

 1475 

De uitslag van de telling (in willekeurige volgorde) is als volgt: 1476 

Maren Backbier, Dyon Bambacht en Roel Gremmen zullen zitting nemen in de Kascontrolecommissie 1477 

2014-2015. 1478 

 1479 

Dyon Bambacht bedankt de twee overige kandidaten.  1480 

 1481 

 1482 

W.V.V.T.T.K. 1483 

De onderwerpen ‘Debiteuren Beleid’ en ‘Inhoudelijke Discussie Heraut’ worden naar de volgende ALV 1484 

verplaatst op voorstel van Tom Dymanus. Het bestuur zal hier voorwerk voor verrichten zoals reeds 1485 

afgesproken. 1486 

 1487 

 1488 

Rondvraag 1489 

Manouk Smeets vraagt of ze het nieuwe bestuur succes mag wensen en het oude bestuur mag 1490 

bedanken. 1491 

 1492 

Dyon Bambacht vraagt of hij het nieuwe bestuur succes mag wensen en het oude bestuur mag 1493 

bedanken. Evenals of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en hemzelf en Henri van Omme succes 1494 

mag wensen met het uitwerken van de notulen. 1495 

 1496 

Roel Gremmen vraagt of hij het nieuwe bestuur succes mag wensen en het oude bestuur mag 1497 

bedanken. Evenals of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en Dyon Bambacht en Henri van Omme 1498 

succes mag wensen met het uitwerken van de notulen. 1499 

 1500 

Mark Vlek de Coningh vraagt of hij het nieuwe bestuur succes mag wensen en het oude bestuur mag 1501 

bedanken. Evenals of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en Dyon Bambacht en Henri van Omme 1502 

succes mag wensen met het uitwerken van de notulen. Daarnaast of hij van harte het oude bestuur 1503 

mag bedanken voor de mooie tijd bij de vereniging en of Roel Meijer zijn thesis al af heeft. 1504 

 1505 

Remco Frank vraagt of hij het nieuwe bestuur succes mag wensen en het oude bestuur mag bedanken. 1506 

Evenals of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en Dyon Bambacht en Henri van Omme succes mag 1507 

wensen met het uitwerken van de notulen. Ook vraagt hij of hij zijn opvolgster succes mag wensen en 1508 

vraagt waarom de motie “Iran” niet is opgenomen. 1509 

 1510 
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Joseph Dommeck vraagt of hij het oude ismus bestuur meer dan zo maar mag bedanken en het nieuwe 1511 

bestuur alvast mag feliciteren en complimenteren met de goede voorzit van de vergadering en de hoop 1512 

uit mag spreken dat zij veel succes boeken in toekomst. 1513 

 1514 

Maren Backbier vraagt of zij het nieuwe bestuur succes mag wensen en in het speciaal Lars Meijer, of 1515 

zij haar oude bestuur mag bedanken voor een geweldig jaar en de kasco dit jaar succes mag wensen 1516 

met IAPSS congres. 1517 

 1518 

Thom Dijkstra wil het oude bestuur bedanken voor een fantastisch jaar met vele mensen die naar de 1519 

ismuskamer zijn gekomen en of hij het nieuwe bestuur veel succes mag wensen en Henri van Omme 1520 

heel veel succes mag wensen met het uitwerken van de notulen, de kasco mag feliciteren en dat we 1521 

er een goed jaar van maken. 1522 

 1523 

Maud Gorissen vraagt of zij zich mag aansluiten en zich mag verontschuldigen voor het niet zitting 1524 

nemen in een commissie dit jaar zoals beloofd en zij wil vragen of zij in de onofficiële 1525 

decoratiecommissie mag plaatsnemen. Manouk Smeets vraagt of zij hier ook zitting in mag nemen. 1526 

 1527 

Booike During vraagt of zij haar complimenten mag geven aan het oude bestuur en het nieuwe bestuur 1528 

succes mag wensen en de ALV mag bedanken voor ALV. 1529 

 1530 

Ruud Penders vraagt of hij Tom Dymanus mag bedanken voor voorzitten van zo’n moeilijke 1531 

vergadering, vraagt om van de IAPSS week een mooie week maken en of hij het oude bestuur mag 1532 

bedanken. 1533 

 1534 

Daniëlle Flonk vraagt of zij het oude bestuur mag bedanken, het nieuwe bestuur mag bedanken en hen 1535 

veel plezier mag wensen. 1536 

 1537 

Bram Geurkink vraagt of hij het oude bestuur mag bedanken voor een fantastisch jaar, het nieuwe 1538 

bestuur veel succes mag wensen voor komend jaar en of zij ook willen kijken naar papieren verspilling 1539 

van de uitgeprinte stukken. 1540 

 1541 

Jordi Uijens vraagt of hij zich mag aansluiten bij wat voorgaande sprekers gezegd hebben. 1542 

 1543 

Stijn Oosterhoff vraagt of hij zich mag aansluiten bij de complimenten aan het oude bestuur en de 1544 

complimenten mag geven aan het nieuwe bestuur en een fijne avond mag wensen aan iedereen. 1545 

 1546 

Bas Wijnsouw vraagt of hij zich mag aansluiten bij de gegronde complimenten aan het oud bestuur en 1547 

of hij het nieuwe bestuur succes mag wensen. 1548 

 1549 

Christiaan Boeren vraagt of hij het oude bestuur succes mag wensen met het leven na het besturen en 1550 

of hij het nieuwe bestuur mag complimenteren met het verloop van de avond en Dyon Bambacht en 1551 

Henri van Omme succes mag wensen met het uitwerken van de notulen. 1552 

 1553 
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Rens Verhaegh vraagt of hij het oud bestuur mag bedanken voor  een goed jaar en het nieuwe bestuur 1554 

mag complimenteren met de lange avond. Daarnaast of hij mag aangeven ontzettend genoten te 1555 

hebben. 1556 

 1557 

Yaël van Drunen vraagt of zij het oude bestuur  mag bedanken, met haar nieuwe bestuur een mooi 1558 

jaar mag maken, of Tom Dymanus applaus mag ontvangen voor het voorzitten en of zij Henri van 1559 

Omme en Dyon Bambacht succes mag wensen met het uitwerken van de notulen. 1560 

 1561 

Lars Meijer vraagt of hij het oude bestuur mag bedanken voor het mooie jaar, zijn nieuwe bestuur 1562 

succes mag wensen in het nieuwe jaar en iedereen fijne avond mag wensen. 1563 

 1564 

Lowieke Vermeulen vraagt of ze het oude bestuur mag bedanken voor het fijne jaar, haar nieuwe 1565 

bestuur veel succes en heel veel plezier wensen volgend jaar, de alv mag bedanken voor haar 1566 

aanwezigheid en Henri van Omme en Dyon Bambacht succes  mag wensen met het uitwerken van de 1567 

notulen. 1568 

 1569 

Henri van Omme vraagt of hij het oude bestuur mag bedanken, zijn mede-bestuursgenoten een fijn 1570 

jaar mag wensen van groot succes, de ALV mag bedanken en  een complimentje aan Tom Dymanus 1571 

mag maken voor het voorzitten. Daarnaast vraagt hij of  Tom Dymanus kan vertellen hoeveel 1572 

dubbeltjes er in een bosbossen Dubbel Fris pak passen. 1573 

 1574 

Tom Dymanus geeft aan dat iedereen de bedankjes mag uitspreken en dat de motie “Iran” niet 1575 

behandeld wordt aangezien het niet dermate serieus is. Toch zal het bestuur dit wel bespreken en 1576 

geeft aan dat net als Ruud Penders het bestuur zich verheugt op een mooie IAPSS congresweek. Ook 1577 

dat er naar het tegengaan van papierverspilling zal worden gekeken bij het ter beschikking stellen van 1578 

de ALV stukken en dat hij schat dat er tussen de 1500 en 2500 dubbeltjes in een pak Dubbel Fris passen.  1579 

Daarnaast spreekt Tom Dymanus ook zijn dank uit aan oud bestuur, wenst hij een leuk en voorspoedig 1580 

bestuursjaar met zijn bestuursgenoten en bedankt hij de ALV voor haar aanwezigheid. 1581 

 1582 

Sluiting 1583 

Tom Dymanus vraagt iedereen glazen mee te nemen bij vertrek uit de zaal en sluit de algemene 1584 

ledenvergadering om 02:06 uur.  1585 

 1586 

 1587 


